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Huishoudelijke regels 

Tijdens de verschillende rondes van het Protos-
Weering Zaalvoetbaltoernooi is het niet toegestaan 
om eigen geluidsapparatuur zoals gastoeters, 
radio’s, megafoons, sirenes op accu’s e.d. mee 
te nemen. Tevens is het niet toegestaan om 
alcoholische drank en drankjes in blik mee te nemen. 
Ook is het mogelijk dat er, vanaf de voorronde tot 
en met de finale, een tassen controle bij de ingang 
wordt gehouden. De organisatie behoudt het 
recht om personen die dit negeren de toegang tot 
de sporthal te ontzeggen en/of uit de sporthal te 
verwijderen.

Op de finaledag gaat de sporthal om 10:00 uur 
open. Er is geen voorverkoop. Kom op tijd om 
teleurstelling te voorkomen.

Tevens willen wij u vragen te parkeren op de 
aangewezen parkeerplaatsen om overlast, voor 
zowel de bewoners als hulpdiensten, te voorkomen. 
Uw auto wordt anders weggesleept!

Protos-Weering via de app en online 

Volg je cluppie via de speciale Protos-Weerig-app. Hierin vind je alle 

uitslagen en standen terug, zodat je altijd op de hoogte bent van het 

wel een wee van het toernooi.

Meer informatie over het toernooi is te vinden via de website 

protosweering.nl of de facebookpagina van het Protos-Weering 

Zaalvoetbaltoernooi. www.protosweering.nl facebook.com/protosweering
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27 2003/2004 FC Meppel
28 2004/2005 Titan
29 2005/2006 HHC Hardenberg
30 2006/2007 HZVV
31 2007/2008 HHC Hardenberg
32 2008/2009 HZVV

Editie Jaartal Vereniging

33 2009/2010 Hoogeveen
34 2010/2011 HODO
35 2011/2012 Hoogeveen
36 2012/2013 HHC Hardenberg
37 2013/2014 WVV
38 2014/2015 MSC
39 2015/2016 Sc. Erica
40 2016/2017 Noordscheschut
41 2017/2018 Sc. Elim
42 2018/2019 MSC
43 2019/2020 Hoogeveen (zon)
44  2020/2021  geen winnaar
45  2021/2022  geen winnaar
46 2022/2023  SVBO (zon)
47     2023/2024    Hoogeveen (zon)
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Als scheidsrechter moet je op sommige 

momenten sterk in je schoenen staan. 

Helemaal als in de eindfase van Protos 

Weering op het scherpst van de snede 

gevoetbald wordt. Daarom ook niet 

verrassend dat juist dan Gerlof Gils een 

van de scheidsrechters is. De 54-jarige 

Winschoter heeft zich sinds vorig jaar 

helemaal toegelegd op het fluiten van 
zaalvoetbalwedstrijden en weet wat 

erbij komt kijken. Bovendien is hij met zijn 

lengte een opvallende verschijning. “Ik 

kan niet ontkennen dat ik daar weleens 

baat bij heb als iemand het totaal oneens 

is met een beslissing”, lacht Gils.

Tekst: Merijn Slagter

Hij zette zijn eerste stappen op het 

voetbalveld bij BATO. Als speler bereikte 
de Winschoter daar het eerste elftal, 

waarin hij een aantal seizoenen speelde. 

Gils was ook jarenlang met een vriend van 
hem leider van jeugdteams én nam de fluit 
ter hand als jeugdscheidsrechter. In 2003, 
toen hij 33 jaar was, wist-ie het zeker: ik 
wil door als scheidsrechter. “Gemiddeld 

gezien was ik toen wat aan de oude kant 

om als scheidsrechter te beginnen, maar 

het ging best goed. Ik maakte elk jaar 

promotie, totdat de Topklasse werd 

ingevoerd.” Van de keuzes die de KNVB 
toen maakte, baalt Gils nog weleens. 
“Maar ook op de niveaus daaronder had ik 

het prima naar m’n zin”, zegt hij.

Vijf jaar geleden deed Gils zijn intrede als 
KNVB-zaalvoetbalscheidsrechter, wat 
hij combineerde met fluiten op het veld. 
Dat eiste wel z’n tol, weet de Winschoter. 

“Als ik op vrijdagavond om 21.30 uur in 
Rotterdam aan de bak moest, was ik om 
02.30 uur thuis. Dat vind ik op zich niet 
erg, maar als de jaren gaan tellen, merk 

je dat steeds duidelijker. Voorheen floot ik 
ook weleens op zaterdag én zondag op het 

veld, maar als ik dat nu zou doen, moet ik 

minimaal drie dagen herstellen. Daarom 

heb ik vorig jaar gekozen om alleen nog 

in de zaal te fluiten. Een bewuste switch, 
want ik denk dat ik in de zaal langer op 

niveau mee kan dan op het veld. Al weten 
clubs als ACV, HZVV en d’Olde Veste ‘54 
me nog wel te vinden voor oefenpotjes”, 

lacht hij. “Als ik iets doe, doe ik het goed. Ik 

geef altijd het maximale.”

Gils ziet zichzelf als een arbiter die graag 
laat doorvoetballen, regels een eigen 

interpretatie geeft en voortdurend blijft 

communiceren. “Vooral dat laatste 

is belangrijk, want ik wil iemand het 

gevoel geven dat-ie kan voetballen”, 

legt hij uit, al moeten op Protos Weering 

de duimschroeven soms wat worden 

aangedraaid. Er wordt immers niet met 

een plofbal gespeeld en dat blijft voor 

sommige spelers wennen. “Maar ik ken 

veel spelers ook wel een beetje, dan 

maak je vooraf al even een praatje. Dat 

kan een boel schelen. En als het fout 

gaat, dan mag er best even een paar 

seconden emotie zijn. En daarna is het 

klaar”, voegt hij er direct aan toe. Wat 

hem betreft barst Protos Weering straks 

weer vol overgave los. “De opbouw naar 

de finaledag, de sfeer onder supporters, ik 
vind het echt fantastisch. Protos Weering 

is niet voor niets het enige zaaltoernooi 

dat ik nog fluit.”

Scheidsrechter Gerlof Gils geeft
altijd het maximale

Gerlof Gils tijdens de bekerwedstrijd
tussen Buitenpost en

Zeerobben vorig seizoen
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Stationsstraat 5g 7772 CG Hardenberg Telefoon: 0523 – 610 067

Spoorstraat 3    7573 AL  Oldenzaal  Telefoon: 0541 – 712 199

Almeloseweg 49 7671 RC Vriezenveen Telefoon: 0546 – 721 100

           info@brfl ex.nl                .brfl ex.nl                06 221 159 79

Een leuke vacature betekent 
bij BR-Flex héél véél meer!

Bij BR-Flex zoeken we de perfecte match tussen mens en bedrijf. Met betrokkenheid 

en persoonlijke aandacht zorgen we voor werkplezier op de juiste plek. 

Dat maakt werken bij BR-Flex zoveel leuker! 

            Scan de QR-code voor al onze vacatures

 betrokkenheid 
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Als je een praatje maakt met Eddy 

Compagne, hoef je niet snel bang te 

zijn dat je je verveelt. De bevlogen 

ondernemer en oud-voorzitter van 

Germanicus heeft voldoende noten op 

z’n zang. En dat moet ook wel, want 

met Montagebedrijf Compagne is 

de Krimmenees niet bepaald van het 

halve werk. “Als we ergens voor gaan, 

doen we dat met overtuiging”, zegt 

Compagne zonder blikken of blozen. 

In een werkgebied waarin hij weet hoe 

de hazen lopen, gedijt de 57-jarige 

ondernemer uitstekend. En als er ruimte 

is voor ontspanning, is het voetbal dat de 

klok slaat.

Tekst: Merijn Slagter

Voordat hij zijn eigen montagebedrijf in 

2000 startte, werkte Compagne achttien 
jaar voor Bouwhandel Van der Most in 
Schuinesloot. “Ik was al snel voorman 
en werd altijd op aparte klussen gezet, 

daar word je slimmer van”, zegt hij, 

terugblikkend op die tijd. Het moment dat 

hij aangaf op eigen benen te willen staan, 

herinnert hij zich nog goed. “Ik heb een 

aap leren klimmen, dat had ik niet moeten 

doen, zei de grote baas toen tegen me”, 

grijnst Compagne. En de touwtjes zelf in 
handen hebben bevalt nog altijd goed. 

Zijn montagebedrijf groeide elk jaar 

gestaag. “Je begint onderaan de ladder 

en neemt diverse klussen aan. Inmiddels 

zijn we uitgegroeid tot een holding. Zo’n 

verantwoordelijkheid maakt de spanning 

groter, maar dat is ook juist weer mooi.”

Bij Montagebedrijf Compagne zijn vier 
vaste krachten in dienst en werken twee 

zzp’ers. “We hebben een klein, maar goed 

team”, vindt Compagne. “Dat is soms 
lastig, want we hebben het goed druk. Het 

is simpelweg moeilijk om goede jongens 

te vinden die alles aanpakken, want 

daar ligt onze kracht”, zegt Compagne. 
Zijn bedrijf heeft zich gespecialiseerd 

in het leveren en monteren van dak- en 

gevelbeplating. En als een klus wordt 

aangenomen, wordt de volledige regie 

genomen, benadrukt de Krimmenees. 

“Vervolgens kijken we wat we zelf doen en 

wat we uitbesteden. Voor het maken van 

funderingen en staalconstructies hebben 

we bijvoorbeeld vaste partners. Verder 

regel ik alles zelf en kijk daarbij graag naar 

bedrijven in de regio voor de inkoop van 

onze benodigdheden. Moet je elkaar ook 

gunnen, vind ik.”

Misschien had Compagne zijn vizier nooit 
zo op zijn bedrijf kunnen richten als hij in 

zijn jongere jaren niet ernstig geblesseerd 

was geraakt toen hij nog voetbalde. “Ik 

was altijd rechtsback bij DKB en heb 
nog proefwedstrijden gespeeld voor 

jeugdselecties in Overijssel, maar na dat 

ongeluk was voetballen voor mij voorbij.” 

Compagne kan er gelukkig ook van 
genieten als toeschouwer, erkent hij. Met 

zijn zoon Dilano - geen onverdienstelijk 

KNVB-scheidsrechter en ook werkzaam 
bij Montagebedrijf Compagne - gaat 
hij regelmatig naar FC Emmen. “Niets 
mooiers dan met je zoon naar voetbal te 

gaan”, vindt Compagne. Tijdens Protos 
Weering juicht hij voor drie teams: DKB, 
Protos en Germanicus. “Dat bijt elkaar ook 
niet, al is Germanicus een stuk groter dan 
Protos en DKB. Maar dat zegt niet altijd 
wat. Je kunt soms ook beter in een klein 

café zitten dan in een groot ziekenhuis”, 

besluit hij lachend.

Eddy Compagne juicht voor
Germanicus, DKB en Protos

Eddy Compagne
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Wij zijn jouw fullservice partner voor
ontwerp, reclame, webdesign,

branding en meer...
Wij versterken en ondersteunen de identiteit van jouw bedrijf

SID-DESIGN
...wij dagen jou uit!
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Het grootste assortiment van 

Europa, wereldwijde leveringen, 

eigen productielocaties en 220.000 

vierkante meter aan opslagruimte. 

Feiten en cijfers laten duidelijk zien 

hoe groot Tuindeco inmiddels is. De 

internationale groothandel in tuinhout 

en tuinhoutproducten, sinds jaar en 

dag hoofdsponsor van het Protos 

Weering Zaalvoetbaltoernooi, was ook 

afgelopen jaar volop in ontwikkeling, 

al kreeg de buitenwacht daar niet 

altijd wat van mee. “We hebben vooral 

geïnvesteerd in processen en systemen. 

Daardoor hebben we een inhaalslag op 

de professionalisering gemaakt”, legt 

algemeen directeur Rick Bosman uit.

Tekst: Merijn Slagter

Bosman en zijn compagnon Igor Nalepa 
(inkoopdirecteur) hebben hun eerste 
volledige jaar als directieteam erop 

zitten, nadat in oktober vorig jaar het 

stokje werd overgenomen van Bert 
Weering en Gerard Streuer. ‘Nog verder 
groeien met Tuindeco’, luidde de missie 

bij hun aanstelling. Een belangrijke stap 

daarvoor werd al in 2019 gezet, toen de 
Amsterdamse investeringsmaatschappij 
Egeria een meerderheidsbelang in 

Tuindeco nam. Met financiële hulp 
en expertise van Egeria hoopt het 

snelgroeiende Tuindeco zich te richten op 

belangrijke Europese markten.

Voor Tuindeco was het voorbije jaar 

business as usual, zegt Bosman. “De 
handel in coronatijd was voor ons echt 

sky high. De rust keerde weer wat terug, 

waardoor we terugkijken op een vrij 

normaal jaar. We doen wat we al deden en 

dat doen we goed”, vat hij samen. In 2024 
richtte Tuindeco zich vooral op de back-

office. En dat zijn nou eenmaal zaken waar 
klanten weinig van meekrijgen. “Maar wél 

van profiteren”, vult Bosman aan. “Als je 
iets bestelt via onze webshop, gaat dat 

nu nog sneller. Daarnaast worden onze 

voorraden vanaf komend seizoen realtime 

inzichtelijk voor klanten en hebben we in 

een track & trace-systeem geïnvesteerd. 

Zo zien onze dealers vanaf komend seizoen 

wanneer hun producten komen.”

Assortiment op orde 
Met deze investeringen nestelt Tuindeco 
zich steviger aan de top van de tuinhout-
branche. En dat is ook nodig, want volgens 
Bosman is er sprake van een competitieve 
markt. “Daarom gaan we komend jaar 
nieuwe producten aan ons assortiment 
toevoegen, maar saneren we tegelijkertijd. 
Dat betekent dat we meer aandacht best-
eden aan producten die nog een beetje 
achterblijven of kiezen we mede daardoor 
bewust voor nieuwe producten. Het ra-
tionaliseren van ons assortiment heet dat. 
We zijn druk bezig om dat vorm te geven, 
omdat we de nieuwe Tuindeco-catalogus 
straks in een nieuw jasje willen zetten. Dan 
kun je niet achter de feiten aan lopen.”

Een verandering waar de buitenwacht 

wél wat van mee heeft kunnen krijgen is 

de verhuizing van hardhoutbedrijf Novum 
Timber in Gramsbergen naar het terrein 
van Tuindeco in Coevorden. Bosman en 
Nalepa zijn nu ook verantwoordelijk voor 
dit onderdeel. Novum Timber blijft een 
merknaam met een eigen identiteit, maar 

gaat op logistiek gebied samenwerken 

met Tuindeco, zoals het bundelen van 

vrachten, hardhout en zachthout in 

één levering. “Een logische stap”, vindt 

Bosman. “Zie het als een one stop shop: 
voor klanten zitten twee bedrijven nu op 

één plek, doen ze met één bedrijf zaken 

en is er één aanspreekpunt. Verder is 

alles geoptimaliseerd, want door deze 

verhuizing hebben we ons hardhout-

assortiment kunnen uitbreiden.” 

EUDR-wetgeving 
Iets wat Tuindeco ook volop bezighoudt 
is de EUDR-wetgeving, oftewel de regels 
van de Europese Unie (EU) voor ontboss-
ingsvrije producten, waar hout ook onder 
valt. Doel hiervan is de broeikasgassen 
verminderen die de EU zelf veroorzaakt. 
Om aan de EUDR-regels te voldoen, 
moeten bedrijven zorgvuldigheidseisen 
opstellen. “Dat heeft gigantisch veel im-
pact op Tuindeco, want alles wat je koopt 
op het gebied van hout, moet met ingang 
van 2026 te traceren zijn op de vierkante 
meter nauwkeurig. Voor ons zaak om onze 

systemen af te stemmen op deze wetgev-
ing”, legt hij uit. Hoewel het een immense 
klus is, wordt er niet over geklaagd. “Het 
hoort er nou eenmaal bij als je bij de 
grote spelers in deze markt hoort. Het is 
misschien extreem, maar registratie en 
verantwoord inkopen wordt belangrijker 
dan ooit om ontbossing tegen te gaan. Het 
hoort bij maatschappelijk verantwoord 
ondernemen.”

Kippenvel 
Ondanks alle logistieke ontwikkelingen 
en regelgeving, is er ook nog voldoende 
tijd voor andere zaken. En dan is Protos 
Weering automatisch een gespreksonder-
werp binnen de Tuindeco-muren, waar 
Bosman en Nalepa de nodige collega’s 
hebben lopen die wel wat hebben met 
de belangrijkste bijzaak ter wereld. “Als 
de loting voor de voorronde eenmaal is 
geweest, gaat er geen dag voorbij dat er 
bij de koffiemachine niet over het toer-
nooi wordt gesproken”, lacht Bosman. 
Toch had Protos Weering vorig jaar een 
zwart randje, omdat Tuindeco-oprichter 
Piet Weering in oktober 2023 overleed. 
“Daarom was het heel fijn om te merken 
dat de PWZ-organisatie daar vorig jaar 
extra aandacht aan besteedde. De minuut 
stilte op de finaledag was indrukwekkend, 
echt kippenvel.”

Bosman volgde die finaledag overigens 
aan de andere kant van de wereld via de 

livestream, want hij had tot z’n spijt al wat 

anders in de agenda staan. “Daardoor 

reik ik de trofee voor de winnaar pas 

tijdens deze editie van Protos Weering 

voor het eerst uit.” Ondertussen weten 

veel klanten de Tuindeco-directie al te 

vinden, als het gaat om kaartjes voor het 

moment suprême. “Maar dat vind ik ook 

wel weer mooi, want daardoor merk ik 

dat mensen Tuindeco en Protos Weering 

nog steeds aan elkaar linken”, zegt hij. En 

over het uitreiken van die bokaal: stiekem 
doet Bosman dat het liefst aan Raptim, 
de club waar hij jarenlang in het bestuur 

zat. “Vorig jaar deed Raptim het boven 
verwachting goed en sneuvelde het in de 

tussenronde. Wie weet wat er deze keer 

in zit. De beker aan Raptim uitreiken zou ik 
fantastisch vinden.”

De belangrijkste
bijzaak ter wereld
leeft ook weer bij 

Tuindeco
Rick Bosman (links) en Igor Nalepa 

(rechts) vormen sinds oktober 2023 
de directie van Tuindeco



48e editie van het Protos Weering Zaalvoetbaltoernooi
9

Autoservice Coevorden 
Roelof Supheert 
Byte 2b 
7741 MK Coevorden      0524  523 541 
 

     Volledig onderhoud voor alle merken 

 

WIJ HEBBEN PLEK 
VOOR JOU IN ONS 
TEAM!
VIND JOUW NIEUWE (BIJ)BAAN OP

WWW.WERKENBIJFONVILLE.NL

Protos-Weering via de app en online 

Volg je cluppie via de speciale Protos-Weerig-app. Hierin 

vind je alle uitslagen en standen terug, zodat je altijd op 

de hoogte bent van het wel een wee van het toernooi.

Meer informatie over het toernooi is te vinden via de 

website protosweering.nl of de facebookpagina van het 

Protos-Weering Zaalvoetbaltoernooi.

Dit magazine is tot stand gekomen door een 

samenwerking tussen het Protos Weering-toernooi en 

SID-Design.

www.protosweering.nl

www.sid-design.nl

www.protosweering.nl facebook.com/protosweering
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Als je aan een schilderproject begint, 

is het wel zo prettig dat je al je 

benodigdheden op één plek kunt halen. 

Met die gedachte startte Marcel Mars 

in 2008 Sikkens Center Mars in Meppel, 

om later ook vestigingen te openen in 

Hoogeveen en Hardenberg. Mars mag 

gerust door de wol geverfd worden 

genoemd in zijn vakgebied, want de 

verfwereld kent hij door en door. En dus 

ben je voor verfadvies op de juiste plek 

bij Sikkens Center Mars. “Ook voor non-

paint, kleding en steigermateriaal zit je bij 

ons goed. Wij hebben alle producten voor 

de professional.”

Tekst: Merijn Slagter

De 53-jarige ondernemer is vanaf 

1997 werkzaam in de verfbranche, 
variërend van verftechnisch adviseur 
tot accountmanager. Tien jaar daarna 

startte Mars zijn eigen verfgroothandel 

in Meppel met Mars Verf, totdat hij zeven 

jaar geleden de samenwerking met 

verfproducent Sikkens voortzette onder 
de naam Sikkens Center Mars. Een keuze 

die hem past als een gegoten jas. “En 

het blijft niet alleen bij adviseren”, zegt 

hij. “We volgen ook de markt en spelen 

snel in op veranderingen. Als een product 
goed is, haken wij erop in door dat in ons 

assortiment op te nemen.”

Ook duurzaamheid speelt een steeds 

grotere rol in de verfbranche en daar is 

Mars blij mee. “Wij zien dat vernieuwde 

producten een hoger rendement hebben, 

langer meegaan en eigenlijk voor elke 

ondergrond geschikt zijn. Een goede 

zaak”, vindt Mars. “Ook hebben wij steeds 

minder milieubelastende producten. 

Schilders die daarmee werken, zetten zo 
een footprint richting de toekomst, want 

we moeten zuinig zijn op onze planeet. 

Klinkt misschien wat ideologisch, maar 

zo is het wel. Denk aan muurverven 

voor binnen, die was- en schrobvast zijn 

of bacteriedodende muurverf voor in 

ziekenhuizen en zorginstellingen. Er zijn 

op meerdere fronten goede en bewuste 

producten voor elke ondergrond en wij 

denken graag mee in dat totaalplaatje. En 

wil je weten wat je onderhoudskosten zijn 

qua verfwerkzaamheden?

Ook daarin denken wij mee.”

Gaat het in de vestigingen van Sikkens 
Center Mars dan alleen over verf? De 
ondernemer schudt z’n hoofd lachend. 

“Nee, ook voetbal is hier een dankbaar 
gespreksonderwerp.” Mars heeft z’n 

voetbalhart verpand aan De Blesse, 
waar hij tot vorig jaar z’n hele leven voor 

voetbalde. “Maar de gesteldheid van m’n 

knieën liet het niet meer toe”, zegt hij. De 
ontwikkelingen binnen Protos Weering 

worden jaarlijks ook nauwgezet gevolgd. 

“Kan ook niet missen als je bedenkt dat 

SVBO-doelman Lennon Ebeltjes bij ons 
werkzaam is en ik Noordscheschut-trainer 
Berry Zandink met enige regelmaat 
spreek”, lacht Mars. De finaledag volgde 
hij tijdens de vorige editie via de RTV 
Drenthe-livestream terwijl hij met zijn ski’s 

op een besneeuwde piste stond. 

“Ja, dan wil je toch even kijken hè. Gestopt 
of niet, ik blijf een liefhebber.”

Verf en voetbal gaan samen bij
Sikkens Center Mars 

Marcel Mars 
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Onbetwist dé VW & Audi Specialist

In- & Verkoop · Onderhoud · Reparatie · Diagnose · APK 

www.autobedrijfmartens.nl

0528-361370 | verkoop@autobedrijfmartens.nl | Riegshoogtendijk 150 | 7913 TC Hollandscheveld
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Toe aan een nieuwe smartphone, hulp 

nodig bij het installeren van apps en 

e-mail op je telefoon of heeft-ie een 

spoedreparatie nodig? Het is slechts een 

greep van de mogelijkheden waarvoor 

je bij Phone House terechtkunt. In 

Noordoost-Nederland zijn ondernemers 

Richard Bult en Jan Jouke Zwaagstra het 

gezicht van de vestigingen in Emmen, 

Dedemsvaart, Ommen, Vroomshoop, 

Hardenberg, Coevorden, Klazienaveen, 

Beilen, Winschoten en Stadskanaal. 

Bijkomend voordeel als je even geduld 

moet hebben, is dat voetbal een 

dankbaar gespreksonderwerp is.

Tekst: Merijn Slagter

Eerst even terug de tijd in. Want ging 

The Phone House in 2017 niet failliet? 

“Dat klopt”, bevestigt Bult. “Maar 
franchisenemers vielen buiten dat 

faillissement. We verenigden ons in een 

coöperatie en gingen door onder de naam 

Phone House”, legt hij uit. Anno 2024 
zitten er door heel Nederland 76 Phone 
House-vestigingen verspreid. “Veel dingen 

doen we gezamenlijk, zoals de inkoop, 

marketing en de administratie. Maar 

bovenal opereren we nu onafhankelijk. We 

zijn niet gebonden aan een hoofdkantoor 

met eigen filialen en staan op eigen 
voeten. We bieden in onze zaken alle 

telefoonnetwerken en -merken aan en 

dat biedt dan weer kansen voor een brede 

klantenkring.”

Bult, die destijds in Stadskanaal woonde 
en daar in 2004 zijn eerste Phone 
House-filiaal begon, ziet dat sommige 
telefoongebruikers al ruim twintig jaar 

langskomen voor de meest uiteenlopende 

vragen. “Onze klantenkring bestaat vooral 

uit mensen tussen de dertig en zestig jaar.” 

Inderdaad, een wat oudere doelgroep. 

“Want als ouders hun kinderen meenemen, 

zie je die weleens denken: ‘maar mam, je 
kunt dit toch ook gewoon online regelen?’ 

Veel mensen hechten echter veel waarde 

aan persoonlijke service als het om je 

telefoon gaat en daar kunnen wij bij 

helpen. We hebben onlangs voor het 

vierde jaar op rij de prijs voor Retailer 
van het Jaar in de categorie Telecom 

gewonnen. We blijven daarmee zelfs grote 

spelers als Mediamarkt voor. Dan doe je 

iets goed, toch?”

Bult en Zwaagstra zijn beiden 
voetballiefhebbers en daardoor is een 

brug tussen Phone House en verenigingen 

uit de buurt snel gelegd. “Lokaal doen 
we best veel met reclameborden en 

shirtreclame”, zegt Bult. En als Zwaagstra 
op zijn beurt niet aan het werk is, kijkt hij 

langs de lijn hoe zijn zoons Ronan (DVC 
Dedemsvaart) en Ryan (HHC Hardenberg 
O21) het ervan afbrengen. “Als je iets 
met voetbal hebt, leg je sneller contact”, 

vindt Bult. “Als wij ons netwerk willen 
uitbreiden, hebben we meer aan een 

middag in de voetbalkantine dan aan een 

netwerkborrel. En zo werkt het tijdens 

Protos Weering ook”, schetst hij. Waar Bult 
in de voorrondes altijd in Emmen te vinden 

is - “even kijken hoe oud-collega Robert 
Oosting het bij Drenthina doet” - zit 

Zwaagstra in Dedemsvaart. En uiteraard 

missen ze de finaledag zelden. “Je komt 
zoveel bekenden tegen, dat maakt het 

mooi.” 

‘Als je iets met voetbal hebt, leg je sneller contact’

Jan Jouke Zwaagstra en Richard Bult voor 
de PhoneHouse-vestiging in Emmen 
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Gebr.  Hendriks

Metaalrecycling

Inkoop / Verkoop

IXYeV

Metalen

Elektronica

Openingstijden

Maandag    8:00 - 17:00

Dinsdag      8:00 - 17:00

Woensdag  8:00 - 17:00

Donderdag 8:00 - 17:00

Vrijdag        8:00 - 17:00

Zaterdag     8:00 - 12:00

www.hendriksrecycling.nl

0524 52 40 55 / 06 53 15 98 86

Data 18� �oe�orden� 7741 MG

info@hendriksrecycling.nl

Contact

KIELSTRA

Mobiele torenkranen  •  Montagewerk  On-offshore logistiek  •  Telescoop kranen  Rijplatenverhuur  •  Bouwplaatslogistiek

Heerenveen • Groningen 
Leeuwarden • Emmen 

 

60  

jaar

L. Kielstra Kraanverhuur B.V.   
 

Uranus 6, 8448 CR  HeeReNVeeN 

Postbus 439, 8440 AK  HeeReNVeeN 
 

WWW.KIELSTRA.NL  

Tl.: +31 (0)58 255 5555 

e-mail: info@kilstra.nl 
 

Sikkens Center Mars
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Voor Autobedrijf Stroeve is het een 

jaar geweest om tevreden op terug te 

blikken. Sinds jaar en dag is het bedrijf 

Citroën-dealer, maar sinds de zomer 

kun je ook met een Peugeot terecht aan 

de Monierweg in Coevorden. Eigenaar 

Sebastiaan Stroeve is er maar wat blij 

mee, want hij stak er z’n nek voor uit om 

Peugeot erbij te krijgen. Dat heeft één 

heel specifieke reden, want de technieken 
van Citroën en Peugeot zijn exact 

dezelfde, waardoor Autobedrijf Stroeve 

amper wat hoefde te veranderen in de 

garage. “Een echte win-winsituatie”, 

vindt Stroeve.  

Tekst: Merijn Slagter

Autobedrijf Stroeve is vergroeid met 
Coevorden. De geschiedenis van het 
familiebedrijf gaat terug naar juli 

1971, toen Herman en Marja Stroeve 
het autobedrijf begonnen. “Echt 

heel klein, met in de winkelstraat een 

pompstationnetje met benzine en diesel”, 

weet Sebastiaan nog. “Er was toen een 
showroom waarin één auto paste en 

daarachter was een werkplaats waarin 

één auto op de brug kon.” Toentertijd 

was industrieterrein Leeuwerikenveld nog 
een kale vlakte, maar Herman en Marja 

Stroeve vestigden zich daar halverwege 
de jaren 70 als eerste om te kunnen 
uitbreiden. En op die plek zit Autobedrijf 
Stroeve nog steeds. “We zijn al ruim vijftig 
jaar een vertrouwd adres.”

De liefde voor het vak kreeg Sebastiaan 
met de paplepel ingegoten. Als puber 
sleutelde hij in de garage al aan brommers 

en auto’s. Hij haalde zijn diploma’s om 

te kunnen instromen in het bedrijf, wat 

in 2010 gebeurde. Hij is trots op hoe 
het familiebedrijf is gegroeid, met een 

vaste klantenkring in Coevorden en 
wijde omtrek. “We zijn al vanaf het begin 

Citroën-dealer, maar je kunt bij ons voor 
nog veel meer terecht. Zo hebben we er 

een autoverhuurtak bij, onderhouden we 

alle automerken, is er een tankstation, een 

wasstraat en vier moderne wasboxen. 

Daar was echt vraag naar”, zegt 

Sebastiaan. “Je zou het niet denken, 
maar voor sommige mensen is een auto 

met de hand wassen heel ontspannend. 

Daarnaast hebben we ook twee overdekte 

stofzuigerplekken. Bij ons kun je je auto 
vertroetelen.” 

En Autobedrijf Stroeve is nu dus ook 
officieel Peugeot. Terwijl hij in de 
showroom bij een nieuwe Peugeot SUV 
2008 staat, somt hij nog een aantal 
redenen op om met het Franse automerk 
in zee te gaan. “Er rijden hier ook veel 

Peugeots in de buurt. Dan is het fijn om 
een officieel erkend reparateurschap van 
Peugeot te hebben. We deden al veel met 

Peugeot en ik verkocht ook best veel jonge 

occasions van Peugeot, maar als klanten 

terugkwamen voor garantie, kon ik er niks 

mee. Nu wel. Maar wat voor automerk je 
ook rijdt, of het nou Citroën of Peugeot is, 
iedereen is bij ons van harte welkom.”

Het zal niet verbazen dat het autobedrijf 

dat ruim vijftig jaar bestaat de naam ook 

heeft verbonden aan Protos Weering. “Al 
zo lang als het toernooi er is. Ik weet in 

ieder geval niet beter”, lacht Sebastiaan. 
Hij heeft drie zoons in de leeftijd van elf 

tot zeventien jaar, die alle drie bij Raptim 
voetballen. “Die zijn helemaal wild van 

het toernooi. Ik heb zelf ook een blauwe 

maandag bij Raptim gevoetbald, alleen 
dat was niks voor mij. Maar ik mag wel 

graag naar het spelletje kijken.” Nu het 
einde van december nadert merkt hij 

al dat Protos Weering weer begint te 

leven. “Dat is elk jaar vaste prik. En op de 

finaledag hoop ik er weer bij te zijn.”
maandag bij Raptim gevoetbald, alleen 
dat was niks voor mij. Maar ik mag wel 

graag naar het spelletje kijken.” Nu het 
einde van december nadert merkt hij 

al dat Protos Weering weer begint te 

leven. “Dat is elk jaar vaste prik. En op de 

finaledag hoop ik er weer bij te zijn.”

Autobedrijf Stroeve breidt uit met Peugeot 

Sebastiaan Stroeve in de showroom 
van het autobedrijf bij een Peugeot 

SUV 2008

Autobedrijf Stroeve



48e editie van het Protos Weering Zaalvoetbaltoernooi
15

Complex transport & 

logistics. One solution

Magnolia 6 • 7742 RJ  Coevorden      Telefoon: 0524 – 524 137  info@noordenreizen.nl 
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Alweer zes jaar mag Isabel Meijering 

zich uitbater van dorpshuis De Schalm in 

Steenwijksmoer noemen. Het is de plek 

waar alle vrijwilligers met elkaar het glas 

heffen als er weer een editie van Protos 

Weering tot een goed einde is gebracht. 

Hoe dat in goede banen moet worden 

geleid, hoef je Meijering niet te vertellen. 

Ze heeft haar plek gevonden tussen de 

Steenwijksmoerders en weet hoe je een 

feestje moet neerzetten. “Ik heb nog nooit 

commentaar gehad, dus dan zal het wel 

goed zijn”, lacht ze.

Tekst: Merijn Slagter

Meijering was al jarenlang het vaste 

gezicht van Café Oale Jan in Coevorden, 
toen ze in 2018 werd gevraagd of ze bij 
De Schalm het stokje wilde overnemen 

van Wim en Thea Mars. “Ik had daarvoor 

al eens in De Schalm gekeken, maar dat 
was tijdens een biljartwedstrijd”, zegt ze. 

Toen het bestuur van het dorpshuis bij 

Meijering uitkwam, besloot ze het gesprek 

aan te gaan en met succes, weet ze nog. 

“We hadden direct een klik en daardoor 

had ik meteen zin om in De Schalm te gaan 
staan.”

Zes jaar later doet ze dat nog altijd tot 

volle tevredenheid, zegt ze. “Ik vind het 

hier altijd hartstikke gezellig. Bij mij aan de 
bar worden alle gebeurtenissen in een heel 

jaar allemaal besproken”, lacht Meijering. 

Niet alleen door doorsnee bezoekers en 
vaste gebruikers van het dorpshuis, maar 

ook door leden van voetbalvereniging 

Protos, die in de achtertuin van De 

Schalm voetballen. Het dorpshuis 
fungeert namelijk ook als kantine. “Teams 

vertrekken hier op wedstrijddagen samen 

en komen ook samen weer terug. Soms 
blijven ze ook nog even een hapje eten. 

Die saamhorigheid is wel typerend voor de 

club.”

Zelf zit Meiering sinds haar vijftiende in 

de horeca. De combinatie van De Schalm 
en Café Oale Jan bevalt haar goed. 
Soms dwarrelt er weleens een ambitieuze 
gedachte door haar hoofd, maar 

anderzijds is Meijering ook heel erg blij 

met wat ze nu in handen heeft. En dan is 

het jaarlijkse feest na Protos Weering iets 

weer om naar uit te kijken. “Als je de leden 
van Protos en alle vrijwilligers meerekent, 

schat ik dat er op die feestavond zo’n 250 
man over de vloer komen.”

Of het lastig is om zo’n - voor 

Steenwijksmoerder begrippen - feest op 
poten te zetten? Meijering schudt haar 

hoofd. “Nee hoor, ik weet precies wat we 
moeten doen. Er moet straks alleen nog 

een bar in en dan zijn we wel klaar. Van 

voetbal heb ik geen verstand, maar van 

de derde helft wél. Al m’n personeel zit op 
de finaledag van Protos Weering wel in 
sporthal Angelslo, maar daar heb ik al een 
oplossing voor bedacht.”

“Ik heb vier vrienden van me 

opgetrommeld die komen helpen, dus 

het wordt hoe dan ook gezellig”, vult ze 

aan. Dat het bestuur van het dorpshuis 

ook tevreden is met hoe ze de zaken voor 

elkaar heeft, bleek onlangs al. “Ik heb 

net mijn handtekening gezet onder een 

contract voor nog eens vijf jaar. Dus in 

Steenwijksmoer zijn ze voorlopig nog niet 
van me af.”

‘Van voetbal heb ik geen verstand, van de 
derde helft wél’

Isabel Meijering achter de toog van De Schalm
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Hanzeweg 18   7591BK   Denekamp   |   0541 35 35 28   |   info@ruel.nl

MAATWERK IN

STAALCONSTRUCTIES.

RUEL .NL

Op zoek naar een mooie kachel?
123Rookkanaal 
Stationsstraat 20B

Coevorden 

0524 222 775
Bel voor een afspraak

Prent biedt verschillende schoonmaakdiensten
(binnen- en buitenreiniging) in

omgeving Hoogeveen.

GLASBEWASSING

SCHOORSTEEN VEGEN

DAKREINIGING (ONTMOSSING)
ZONNEPANELEN SCHOONMAKEN

GEVELREINIGING

INDUSTRIËEL REINIGEN

06 - 45 89 83 82
info@schoonmaakbedrijfprent.nl
www.schoonmaakbedrijfprent.nl

Buitenvaart 1618
7905 SM, Hoogeveen

Snelle en persoonlijke service Altijd klaar om te assisteren

Montagebedrijf
Johan Bremer B.V.

Protos-Weering via de app en online 
Volg je cluppie via de speciale Protos-Weerig-app. Hierin 

vind je alle uitslagen en standen terug, zodat je altijd op 

de hoogte bent van het wel een wee van het toernooi.

Meer informatie over het toernooi is te vinden via de 

website protosweering.nl of de facebookpagina van het 

Protos-Weering Zaalvoetbaltoernooi.

Dit magazine is tot stand gekomen door een 

samenwerking tussen het Protos Weering-toernooi en 

SID-Design.

www.protosweering.nl

www.sid-design.nl

www.protosweering.nl facebook.com/protosweering
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Interview Marcel Mars 
(Sikkens Center Mars)

In elk bedrijf is handel de primaire 

functie. Om dat in goede banen te 

leiden, is een omgeving nodig waarin 

de werkomstandigheden veilig zijn. 

Maar wanneer is iets veilig en wat is 

daarvoor nodig? Daar komt SCAVES 

om de hoek kijken. De totaaloplosser op 

het gebied van veiligheidsuitdagingen 

uit Schoonebeek probeert bedrijven en 

organisaties optimaal te laten renderen 

met veiligheidsadviezen en -trainingen 

aan de hand van de kernbegrippen 

bekwaamheid, betrouwbaarheid 

en betrokkenheid. “Het levert echt 

wat op als je dit goed aanpakt”, zegt 

bedrijfsleider Stan Mulder (27)

Tekst: Merijn Slagter

De meeste klanten die een beroep 

doen op SCAVES zijn afkomstig uit de 
sectoren industrie, bouw en infra. Ook 

niet heel raar, want daar zit een ongeluk 

vaak in een klein hoekje. “Als er een 
fabriek moet worden gebouwd, hoort 

daar veiligheidskundige ondersteuning 

bij. Denk dan aan risico-inventarisatie 

en -evaluatie, maar ook toezicht op de 

bouw. Dat zijn dingen waarvoor je ons 

kunt inschakelen”, vertelt Mulder. Dat 

gebeurt met bekwame medewerkers, 

benadrukt hij. “We hebben ervaring 

opgedaan in allerlei sectoren: van de bouw 

en infra tot industrie en zelfs maritieme 

dienstverlening. Wij spreken dus de taal 

van de klant. Maar we kijken ook verder 

dan de eerste vraag van de klant”, vult 

hij aan. “We zitten spreekwoordelijk op 

de stoel van de klant om tot de beste 

oplossingen te komen. Daarnaast 

werken we met een betrokken en hecht 

team, waarin we overigens nog wel een 

veiligheidskundige kunnen gebruiken”, 

geeft Mulder als hint mee.

Kwaliteit leveren
SCAVES is met name actief in Noord-
Nederland, al is er concurrentie. 
“Wij zijn niet de grootste, maar wat 

ons onderscheidt is dat we zowel 

veiligheidsadviezen als -trainingen onder 

één dak hebben. En”, benadrukt Mulder, 

“wij leveren ook gewoon een stuk kwaliteit, 

dat durf ik wel te zeggen. Hier in Drenthe 

zijn we nuchter en zeggen we zoals het is 

en dat geldt ook voor de veiligheid op de 

werkvloer. Je moet gewoon duidelijkheid 

creëren”, vindt hij. Er zijn bedrijven die 
veiligheidsoverwegingen puur zien als 

kostenpost, maar die stelling pareert 

Mulder graag. “Het levert echt wat op 

als je dit goed aanpakt. Veiligheid staat 

bij sommige organisaties nog in de 

kinderschoenen en door te investeren in 

kleine dingen, voorkom je op termijn grote 

ongevallen.”

‘Het mooiste dat er is’
SCAVES sponsort ook het Protos Weering 
Zaalvoetbaltoernooi, iets waar Mulder zich 

als voetballiefhebber graag aan verbindt. 

Wel staan zijn eigen sportieve aspiraties 

op een laag pitje. “Nadat mijn kruisband 
is afgescheurd, is mij geadviseerd om 

niet meer te voetballen”, legt hij uit. Toch 

is hij bij het tweede elftal van KSC uit 
Schoonoord nog wekelijks langs de lijn te 
vinden als elftalleider. “Kleedkamerhumor 

is nou eenmaal het mooiste dat er is. 

Als je een week hard hebt gewerkt, is er 
niks lekkerder dan alles even van je af 

te zeuren en na die tijd samen een flesje 
bier te drinken”, lacht hij. Ook op Protos 

Weering is Mulder erbij, als KSC het in 
Sporthal Erica opneemt tegen SC Erica, 
SVBC, SVV’04 en Schoonebeek. “Het is 
altijd een hele happening en het gaat er 

fanatiek aan toe, daar kan ik echt van 

genieten. En ik moedig dubbel aan, want 

onze marketingcoördinator doet mee met 

KSC.”

SCAVES zet veiligheid op plek één

Stan Mulder,
bedrijfsleider van Scaves
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Veiligheidstrainingen &

Veiligheidsadvies

VCA
BHV
Hijsen
Flenzen
Heftruck
Hoogwerker

Bedrijfsnoodplannen
ISO-Certificering
VCA-Certificering
RI&E

Training Academy

Safety Consultancy

Kwaliteit in veiligheid

Wendakker 5-A
7761 PX Schoonebeek
+31 (0)524 - 532 654
www.scaves.nl
info@scaves.nl
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Foto Eddy Compagne

Als je in Hoogeveen printwerk of inktpatronen nodig hebt, stem je al snel op Printtotaal 

af. De onderneming van Edwin Hermes is in twintig jaar tijd steeds iets gegroeid, met 

als resultaat de huidige winkel aan de Hoofdstraat. Hermes doet alle werkzaamheden 

zelf. “Daardoor heb ik het druk, maar het is goed te doen en ik heb er lol in”, zegt hij 

tevreden. Hermes zag de voorbije jaren meerdere navulwinkels sneuvelen, waarin 

gewerkt werd met producten van discutabele kwaliteit. Dat Printtotaal nog bestaat, ligt 

volgens hem dan ook voornamelijk aan één aspect: kwaliteit leveren.

Tekst: Merijn Slagter

Toen Hermes in 2004 een vacature tegenkwam waarin franchisenemers gezocht 
werden die inktpatronen voor printers wilden navullen, besloot hij toe te happen. Na wat 
trainingen startte hij zijn eigen winkel in Hoogeveen, al waren de technieken van toen 

nog niet zover als nu. “In het begin vulde je de boel handmatig met behulp van spuiten en 

naalden, maar ik merkte al snel dat dat niet de ideale manier was als je kwaliteit wilde 

leveren”, zegt Hermes.

Het was een tijd waarin de navulwinkeltjes voor cartridges als paddenstoelen uit de grond 

schoten, weet de 49-jarige ondernemer nog. “Daardoor had je op veel plekken allerlei 
winkeltjes en ze wilden allemaal het goedkoopste zijn. Daar ben ik niet in meegegaan, 

want ik wilde vooral kwaliteit leveren.” 

Hermes kwam in contact met iemand die 

een manier had ontdekt om bubbeltjes 

uit de inkt te laten verdwijnen tijdens 

het vulproces, waardoor de inkt beter 

doorloopt in cartridges. “Via hem heb 

ik twee vulmachines aangeschaft en die 

staan al jaren te draaien bij ons.”

Hemmes begon twintig jaar geleden in 

een winkel van vijftig vierkante meter 

en besloot om ook huismerken van 

kantoorartikelen te verkopen. “Toen 

zat m’n winkeltje binnen no-time vol. 

In 2008 ben ik verhuisd naar een pand 
van 120 vierkante meter. Toen kwam 
er een copyshop bij en werd er verder 

uitgebreid. Tien jaar geleden zijn we 

in ons huidige pand gekomen en is het 

assortiment nóg verder uitgebreid. 

”Printtotaal is vooral sterk als het gaat om 

inktpatronen en gerecyclede toners van 

het eigen huismerk. “We hebben bijna alle 

inktpatronen wel liggen, je grijpt hier niet 

snel mis”, zegt Hermes. “We laten mensen 

graag goedkoper printen, maar vinden 

dat dat nooit ten koste mag gaan van de 

kwaliteit.”

Hermes is ook een voetballiefhebber. 

Zo kwam hij ook vroeg in aanraking met 

Protos Weering, dat hij sinds een aantal 

jaren sponsor. “Ik ging vroeger als kind 

al met m’n vader mee naar dorpshuis De 

Schalm in Steenwijksmoer, hij voetbalde 
destijds samen met oud PWZ-voorzitter 

Jo Assen. Als mijn vader een biertje dronk, 
mocht ik van m’n zakgeld een patatje 

halen”, weet Hermes nog. Aan de hand 
van zijn vader bezocht hij ook meerdere 

finaledagen, destijds nog in De Bonte 
Wever.

Hermes trapte zelf ook jarenlang een 

balletje bij Raptim, waar hij van z’n zesde 
tot achttiende voetbalde. “Mijn zoon Max 

(17) voetbalt er nu ook, hopelijk haalt hij de 
hoofdmacht nog eens.” Hermes voetbalde 

nog tot zijn 42e voor een vriendenteam 

van Germanicus, maar toen de 
ondernemer zijn sleutelbeen verbrijzelde 

na een kamikaze-actie van een doelman, 

hield hij het voor gezien. “Ik ben nu 

toeschouwer, al heb ik geen favoriet”, zegt 

hij. “Als de voorrondes er zijn, probeer 
ik ondanks de drukte tijd te maken om te 

kijken. De finaledag van Protos Weering 
mis ik zelden. Met een sponsorbus van 

Gerard Streuer gaan we weer die kant op 
en kom je elk jaar bekende koppies tegen. 

Altijd gezellig!”

‘Bij Printtotaal grijp je niet snel mis’

Edwin Hermes van Printtotaal



48e editie van het Protos Weering Zaalvoetbaltoernooi
21

Bankzaken�

Hypotheken�

Verzekeringen�

re inders-assurantien.n l
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Dat technologie in de sportwereld steeds meer wordt ingezet, 

is ook op Protos Weering zichtbaar. Sinds een aantal jaren 

zijn scheidsrechters vanaf de kwartfinales - als met twee 
arbiters per duel wordt gefloten - uitgerust met headsets om 
snel beslissingen te kunnen afstemmen. De headsets van het 

merk Axiwi worden verzorgd door Axitour BV. Michel Engelen 

(52) nam het bedrijf anderhalf jaar geleden over van zijn oom, 

die het elf jaar geleden oprichtte. De headsets worden door 

scheidsrechters in meerdere sporten gebruikt, maar in het 

amateurvoetbal sputtert de KNVB nog wat tegen. 

Tekst: Merijn Slagter

Axitour en het product Axiwi zijn min of meer bij toeval tot 
stand gekomen, legt Engelen uit. “Een vriend van mijn oom was 

op zoek naar een rondleidingsysteem en mijn oom hielp hem 

daarmee. Uiteindelijk kwam hij in een museum uit bij iemand die 

rondleidingen gaf met behulp van een headset. Dat vond hij zo 

interessant dat hij zich er verder in heeft verdiept en uiteindelijk 

importeur is geworden.”

Hoe de naam Axiwi is ontstaan? Engelen lacht als het ter sprake 
komt. “Mijn oom was in contact gekomen met een headset-

leverancier in Zuid-Korea, waar ze zo’n headset een Wiwi 

noemden. Dat vond hij zo’n rare naam, dat-ie de merknaam in 

Nederland maar heeft veranderd heeft Axiwi.” Misschien zijn er 
nu lezers die denken: ‘maar headsets waren er toch al?’ Engelen: 
“Dat waren traditionele communicatiesystemen met één spreker 

en de rest alleen maar luisteraars. Met onze headsets kun je 

onderling met elkaar praten.”

Omdat Engelens oom regelmatig een kijkje nam bij zijn 

handballende kleindochter en daar in gesprek kwam met 

enthousiaste scheidsrechters, duurde het niet lang voordat er in 

de handbalsport een balletje werd opgegooid om de headsets 

eens uit te proberen bij scheidsrechters. “Dat moet in 2017 of 2018 
zijn geweest”, denkt Engelen. “Dat pakte zo positief uit, dat een 

van die handbalscheidsrechters daarna een hele actieve rol heeft 

gespeeld om het product verder in de markt te krijgen, ook in 

andere sporten, zoals hockey.”

Met succes, niet in de laatste plaats omdat scheidsrechters 

de afgelopen jaren steeds meer zijn uitgerust met moderne 

communicatiemiddelen. Ook in het betaalde voetbal, al mogen 

die communicatiemiddelen volgens Engelen niet worden 

vergeleken met de headsets van Axiwi. “In het betaalde voetbal 
wordt veel meer geïnvesteerd in kwalitatief materiaal, dat 

bovendien een veel groter zendvermogen heeft. Dat is natuurlijk 

ook nodig in grote voetbalstadions met veel publiek.”

Daarom richt Axiwi zich met de headsets op scheidsrechters net 
onder het betaalde voetbal, zoals de top van het amateurvoetbal. 

“Die horde willen we graag nog nemen, zowel bij zaterdag- als 

zondagverenigingen en zowel regionaal als landelijk. Alleen ligt 
de KNVB nog wat dwars”, zegt Engelen. Volgens hem vraagt 
de voetbalbond zich af of je competitievervalsing in de hand 

werkt als bij het ene competitieduel wel een arbitraal trio is met 

headsets en bij een ander duel niet. “Wij vinden van niet”, stelt 

Engelen.

Zelf ziet hij juist de voordelen. “Vraag de scheidsrechters 

op Protos Weering maar”, zegt hij. “Iedereen ziet juist de 

voordelen van de snelle communicatie, die de snelheid van het 

spel ten goede komt. Mede daardoor doet het PWZ-bestuur 

ook dit jaar graag weer een beroep op ons.” Wie weet gaat 

de KNVB uiteindelijk overstag als de roep om headsets vanuit 
scheidsrechters zelf groeit. “Oogluikend wordt het al toegestaan 

bij toernooien of oefenduels. Scheidsrechters zien de meerwaarde 
ervan in, nu de KNVB nog.”

‘Scheidsrechters Protos Weering zien
meerwaarde van headsets in’

Michel Engelen van Axitour, dat de
Axiwi-headset op de markt heeft gebracht

Scheidsrechter Martin Arends met een Axiwi-headset 
tijdens LTC-HZVV op de finaledag een jaar geleden (Foto 
Bert Kleiker)
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Zeker als het erom spant, komen er 

tijdens Protos Weering nog weleens 

emoties om de hoek kijken. En als dat 

gebeurt, is het belangrijk dat de orde 

gehandhaafd blijft. Mede om die reden 

zijn de beveiligers van RSS Security 

al jarenlang een vast gezicht op het 

zaalvoetbaltoernooi. Robert Snijder 

uit Nieuw-Amsterdam - “geboren 

en getogen”- is het gezicht van het 

beveiligingsbedrijf en ook hij laat zijn 

gezicht jaarlijks zien tijdens Protos 

Weering. Het is alleen wel afhankelijk in 

welke rol. “Want als ik aan het werk ben, 

bemoei ik me niet met het voetbal.”

Tekst: Merijn Slagter

De 49-jarige ondernemer staat sinds 
halverwege de jaren negentig aan de 

deur bij verschillende horecabedrijven, 

zoals Twins, Roadhouse en Smithy’s Palace 
in Eesveen. Toen de vraag kwam of hij 

beveiligers voor evenementen kon leveren, 

besloot Snijder een volgende stap te zetten 
en richtte hij in 2004 beveiligingsbedrijf 
RSS Security op. “We zetten beveiligers in 
voor de meest uiteenlopende klussen. We 

doen de beveiliging van hotels, objecten, 

asielzoekerscentra, plaatsen delict, 

gevangenissen, Schiphol, we beveiligen 
werkelijk van alles en leveren daarbij 

mensen op locatie”, somt Snijder op.

RSS Security is in twintig jaar uitgegroeid 
tot een steeds grotere speler in de 

beveiligingsbranche. Inmiddels zijn 

er honderd mensen werkzaam voor 

het bedrijf uit Veenoord, maar als het 

aan Snijder ligt komen er door nieuwe 
opdrachten nog vijftig beveiligers bij. RSS 
Security hoopt onder meer te profiteren 
van de invoering van de wet Deregulering 

Beoordeling Arbeidsrelatie (DBA) per 1 
januari 2025 ingaat en waarbij zzp’ers 
die niet aan de voorwaarden voor het 

ondernemerschap voldoen, nauwlettender 

in de gaten worden gehouden vanwege 

schijnzelfstandigheid.

“In de beveiliging zijn nogal wat zzp’ers 

actief”, weet Snijder. “Als die mensen niet 
kunnen voldoen aan de regels van deze 

nieuwe wet, kunnen ze eventueel bij ons in 

vaste dienst komen. Als opdrachtgevers 
straks niet meer bij deze zzp’ers 

aankloppen omdat ze bang zijn dat de 

regels niet nageleefd worden, ontstaat 

er óók een probleem, want het werk 

blijft wel.” RSS Security neemt inmiddels 

al nieuwe mensen aan, constateert 

Snijder tevreden. “Vijftig erbij is echt 
een doelstelling. Wie interesse heeft om 

beveiliger te worden, kan ook onze mbo-

opleiding in Emmen volgen.”

Het beveiligen van Protos Weering is voor 

RSS inmiddels vaste prik. “Dat doen we 
alweer wat jaartjes. En natuurlijk gebeurt 

er weleens wat, want bij sport komt emotie 

kijken. Dan lopen onze beveiligers rond 

om de boel in goede banen te leiden”, 

legt Snijder uit. Soms gebeurt dat al 
preventief. “Maar altijd met een lach op 

het gezicht, want daarmee kun je al een 

boel voorkomen. Gelukkig is er op Protos 
Weering ook altijd een sociale controle. 

Er lopen immers ook kinderen en opa’s 

en oma’s rond. Als iemand zich niet kan 
beheersen, is het beter dan diegene wordt 

aangesproken door iemand die hij kent.”

Zelf is Snijder ook voetballiefhebber, al 
trapte hij zelf nooit in officieel verband 
een balletje. “Ik ben jaren jeugdleider 

geweest toen mijn zoon bij SVBC speelde, 
maar dat was het wel. Tijdens Protos 

Weering probeer ik Twedo altijd even aan 

te moedigen. Tenzij ik werk, want dan 

bemoei ik me niet met het voetbal.”

RSS Security houdt altijd een
oogje in het zeil 

Robert Snijder, eigenaar van
RSS Security
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Voorronde Protos-Weering zaalvoetbaltoernooi Zaterdag 21 december 2024 - aan

POULE A EMMEN

SPORTHAL "ANGELSLO"

SVBO (ZAT)
SC ANGELSLO
EHS '85
HOVC
DZOH

POULE B DEDEMSVAART

SPORTHAL "DE CITADEL"

DVC DEDEMSVAART
TIENDEVEEN
ZWOLSCHE BOYS
OLDEHOLTPADE
HZVV

POULE C HOOGEVEEN

SPORTHAL "HET ACTIVUM"

PESSE
NOORDSCHESCHUT
ELIM
FC MEPPEL
RUINERWOLD

POULE D DALEN

SPORTHAL

DALEN
SWEEL
GERMANICU
DSC '65
NKVV

POULE E ZWARTEMEER

SPORTHAL "DE EENDRACHT"

FC KLAZIENAVEEN
ZWARTEMEERSE BOYS
TWEDO
DE WEIDE
WEERDINGE

POULE F HARDENBERG

SPORTHAL "DE BEEK"

HARDENBERG '85
BERGENTHEIM
MSC
SC ROUVEEN
NIEUW BALINGE

POULE G EMMEN

SPORTHAL "ESDAL"

DRENTHINA
BARGERES
SVBO (ZON)
GASSELTERNIJVEEN
NIEUW BUINEN

POULE H NW

SPORTHAL

TITAN
WVV
MOVV
NWVV
GIETEN

POULE I OMMEN

SPORTHAL "CARROUSEL"

FC OMMEN
BALKBRUG
HOOGEVEEN (ZAT)
RUINEN
VITESSE '63

POULE J SLAGHAREN

SPORTHAL "'T NOORDERSLAG"

EMMS
SC LUTTEN
DKB
FC ZUIDWOLDE
VVAK

POULE K WESTERBORK

SPORTHAL "DE BÖRKERKOEL"

VKW 
WITTEVEENSE BOYS '87
ROLDER BOYS
SVZ
SV HOOGERSMILDE

POULE L ASSEN

SPORTHAL

LTC
GOMOS
BSVV
ASVB
DWZ

POULE M GRAMSBERGEN

SPORTHAL  "DE BINDER"

GRAMSBERGEN
SCN
AVEREEST
VIOS (O)
WEITEVEENSE BOYS

POULE N BEILEN

SPORTHAL "DRENTHEHAL"

BEILEN (ZON)
HOOGEVEEN (ZON)
FIT BOYS
BEILEN (ZAT)
LAC FRISIA

POULE O HOLLANDSCHEVELD

SPORTHAL "DE MARKE"

HOLLANDSCHEVELD
VCG
HODO
ACHILLES 1894
IJHORST

POULE P ERICA

SPORTHAL

SC ERICA
SVBC
SVV '04
KSC
SCHOONEBEEK

POULE Q 2E EXLOERMOND

SPORTHAL "HUNSOWHAL"

BORGER
BUINEN
SELLINGEN
STADSKANAAL
ONSTWEDDER BOYS

POULE R E-COMPASCUUM

SPORTHAL "DE KLABBE"

CEC
SC ROSWINKEL
TER APEL '96
VALTHERMOND
VEENDAM 1894

POULE S COEVORDEN

SPORTHAL "DROSTENHAL"

CSVC
SLEEN
RAPTIM
DVC '59
PROTOS

POULE T VROOMSHOOP

SPORTHAL

SPORTL
MVV AL
VOORWAAR
BRUCHTER
MARIËNBER
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oetbaltoernooi Zaterdag 21 december 2024 - aanvang 18:00

POULE D DALEN

SPORTHAL "�T GROOTVELD"

DALEN
SWEEL
GERMANICUS
DSC '65
NKVV

POULE H NW. WEERDINGE

SPORTHAL "DE MONDENHAL"

TITAN
WVV
MOVV
NWVV
GIETEN

POULE L ASSEN

SPORTHAL "MARSDIJKHAL"

LTC
GOMOS
BSVV
ASVB
DWZ

POULE P ERICA

SPORTHAL "ERICA"

SC ERICA
SVBC
SVV '04
KSC
SCHOONEBEEK

KWARTFINALE 

MAANDAG 23 DECEMBER 2024
AANVANG 18:00. 10 HALLEN

SPORTHAL �ANGELSLO� EMMEN
SPORTHAL �DE CITADEL� DEDEMSVAART
SPORTHAL �HET ACTIVUM� HOOGEVEEN 
SPORTHAL � �T GROOTVELD� DALEN
SPORTHAL �DE EENDRACHT� ZWARTEMEER
SPORTHAL �DE BEEK� HARDENBERG
SPORTHAL �ESDAL� EMMEN
SPORTHAL �MONDENHAL� NIEUW WEERDINGE
SPORTHAL �DE CARROUSEL� OMMEN
SPORTHAL " 'T NOORDERSLAG" SLAGHAREN

HALVE FINALE

ZATERDAG 28 DECEMBER 2024
AANVANG 18:00. 5 HALLEN

SPORTHAL �ANGELSLO� EMMEN
SPORTHAL �DE CITADEL� DEDEMSVAART
SPORTHAL �HET ACTIVUM� HOOGEVEEN 
SPORTHAL � �T GROOTVELD� DALEN
SPORTHAL �DE EENDRACHT� ZWARTEMEER

TUSSENRONDE

MAANDAG 30 DECEMBER 2024
AANVANG 18:00. 

SPORTHAL �ANGELSLO� EMMEN

FINALE

ZATERDAG 04 JANUARI 2025 AANVANG 11:00.
AANVANG FINALE WEDSTRIJDEN 14:45

SPORTHAL �ANGELSLO� EMMEN

11.00 UUR 
11.15 UUR 
11.30 UUR 
14.30 - 14:45 UUR 
14:45 UUR 
15.30 UUR 
16.00 UUR 
16.45 UUR 
17.00 UUR
17.45 UUR 

� OPENING EN LOTING POULE-INDELING 
� VOORSTELLEN DEELNEMENDE TEAMS 
� AANVANG POULEWEDSTRIJDEN 
- PAUZE 
� KRUISFINALES 
� WEDSTRIJD OM DE VIJFDE EN ZESDE PLAATS 
� WEDSTRIJD OM DE DERDE EN VIERDE PLAATS 
� VOORSTELLEN FINALISTEN 
� WEDSTRIJD OM DE EERSTE EN TWEEDE PLAATS 
� PRIJSUITREIKING DOOR TUINDECO

ENTREEVOORRONDE, KWARTFINALE,
HALVE FINALE EN TUSSENRONDE
VOLWASSENEN: 
KINDEREN T/M 14 JAAR:

FINALEDAG
VOLWASSENEN: 
KINDEREN T/M 14 JAAR:

� 5,00
� 4,00

� 8,00
� 4,00

PROGRAMMA FINALE OP ZATERDAG 4 JANUARI 2025

ENTREE

POULE T VROOMSHOOP

SPORTHAL "HET PUNT"

SPORTLUST VROOMSHOOP
MVV ALCIDES
VOORWAARTS V
BRUCHTERVELD
MARIËNBERG
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Als december aanbreekt, is het in 

sportscholen vaak stilte voor de storm. 

“Want rond de jaarwisseling komen de 

goede voornemens en dan wordt het in 

januari vaak druk”, zegt Erwin Meiringh 

van Fit Sports. Maar bij de sport- en 

lifestyleclub, met locaties in Coevorden 

en Emmen, hebben ze voor hetere vuren 

gestaan. Met vier compagnons zijn de 

taken goed verdeeld. Erwin (53) en Saskia 

(52) Meiringh zijn met Arjan (55) en Paula 

(54) Timmer de gezichten van Fit Sports. 

“Wij willen alle 45-plussers in Emmen en 

Coevorden uit de luie stoel krijgen.”

Tekst: Merijn Slagter

Fit Sports is een familiebedrijf, waarbij 
de locatie in Coevorden in december dit 
jaar alweer dertig jaar bestaat. Saskia 
en Arjan vonden het in 1994 hoog tijd 
dat er een sportschool in de vestingstad 

kwam. En wat begon met een idee, is 

uitgemond in twee sportscholen aan de 

Parallelweg in Coevorden en de Nijbracht 
in Emmen, die in 2001 van de grond kwam. 
“We hebben alles zelf gedaan, van het 

opzetten van een fitnessafdeling tot het 
geven van groepslessen, maar ook alle 

schoonmaakwerkzaamheden”, legt ze 

uit. “We groeiden steeds verder en op dit 

moment hebben we een mooi en stabiel 

aantal vaste leden.”

Die leden maken gebruik van een 

sportschool die met de tijd meegaat, want 

Fit Sports heeft de digitale ontwikkelingen 
volledig omarmd. Een mooi voorbeeld 

is EGYM: een digitaal trainingsconcept 
waarin fitness leuk wordt, legt Saskia uit. 
“Het is een interactieve krachttraining, 

want krachttraining is niet meer weg te 

denken in een gezond en vitaal leven. 

Als je ouder wordt, lever je alleen maar 
spierkracht in en met EGYM werk je eraan 
om dat te voorkomen.” Wie fitter wil 
worden, kan meedoen aan een traject 

van honderd dagen, die beginnen met een 

professionele intake. 

“We brengen je gezondheid nauwkeurig 

in kaart en doen verschillende testen, 

zodat we je biologische leeftijd inzichtelijk 

maken. Zo begeleiden we je naar een nog 

fitter en gezonder leven”, vult Erwin aan. 
Tijdens het traject wordt gewerkt met een 

afsprakenprotocol. Iedere week is een 

voortgangsafspraak op het gebied van 

training en voeding. “Na het afronden van 
deze afspraak wordt in overleg met jou de 

‘Wij maken fitness leuk voor mensen die
fitness niet leuk vinden’

Saskia en Erwin Meiringh bij de Fit Sports-locatie in Coevorden

afspraak voor het volgende coachmoment 

ingepland. Kortom, een duidelijk plan 

waarbij je wordt geholpen én een stok 

achter de deur.”

Naast EGYM biedt Fit Sports ook nog 
andere sportmogelijkheden aan, zoals 

personal training en groepslessen. Bij Fit 
Sports kun je bovendien 24 uur per dag 
sporten. “Zodat het excuus dat je geen 

tijd hebt om te sporten niet opgaat”, zegt 

Saskia. Maar met die excuses valt het wel 
mee, weet Erwin. “Bij ons heerst een heel 
sociaal karakter en dat moedigt anderen 

ook juist aan om te gaan sporten. De 

gemiddelde leeftijd van de sporters bij ons 

is 55 jaar. We merken dat de drempel om 

te sporten steeds lager wordt, daar doen 

we het voor. Wij maken fitness leuk voor 
mensen die fitness niet leuk vinden.”

Fit Sports is ook sponsor van Protos 
Weering. “Dat is vooral te danken aan 

Erwin, zegt Saskia. “Erwin is een echt 
voetbaldier. Maar sinds ik met Erwin 

getrouwd ben, heeft voetbal ook een 

plek in mijn leven”, lacht ze. Exponent 

daarvan is zoon Sven, die in het eerste 
elftal van Raptim speelt. Meedoen aan 
Protos Weering zit er echter niet in, want 

hij scheurde onlangs zijn achillespezen 

af. “Daar baalt hij enorm van.” Voor 

Erwin zelf blijft het bij supporten. “Ik ben 

oorspronkelijk een Dalen-man en doe 

af en toe nog mee met het vierde elftal. 

Maar ik ben later ook trainer geworden 

van Raptim JO19-1. Als ik een favoriet 
moet aanwijzen, kies ik voor Dalen. Maar 

ik heb al gemerkt dat sinds Sven bij Raptim 
speelt, ik net zo hard voor Raptim kan 
juichen.”
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Voor elke ruimte de juiste vloer!

Van warm en modern voor thuis tot oersterk en hygiënisch voor een heel ziekenhuis. 

Wij zorgen voor een vloer die echt past. 

We creëren een gezonde ruimte binnen en dragen bij aan een duurzame wereld 

daarbuiten.

creating better environments

Waanderweg 52  |  7812 HZ  Emmen  |  T +31 88 0229900  |  www.sportbase.com

Dé partner voor sportverzorgers, fysiotherapeuten en voetverzorgers

PREPARE
PERFORM
RECOVER
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De hele zomer hebben inwoners van 

Dalen en omstreken het moeten doen 

zonder eetcafé en snackbar D’Aolle 

Bakkerij in het dorpscentrum. Dat had te 

maken met vervelende omstandigheden, 

want vanwege gezondheidsredenen 

moest eigenaresse Irma Stam-Passies 

in juli van dit jaar een stapje terug doen. 

Daarmee werd de toekomst van het 

dorpscafé met snackbar in één klap 

onzeker, maar in het najaar kwam daar 

verandering in. Dalenaar Michel Kok nam 

D’Aolle Bakkerij over en daardoor kan er 

sinds medio oktober weer volop worden 

geborreld in het knusse pand aan de 

Hoofdstraat.

Tekst: Merijn Slagter

Voor de 35-jarige Kok heeft de gemeente 

Coevorden op het gebied van horeca 
weinig geheimen meer. Samen met Isabel 
Meijering exploiteerde hij de afgelopen 

jaren in de weekenden het café en de 

snackbar van dorpshuis De Schalm in 
Steenwijksmoer en Café de Oale Jan in 
Coevorden. Toen zich afgelopen zomer de 
mogelijkheid voordeed om D’Aolle Bakkerij 
in Dalen over te nemen, hoefde Kok niet 

na te denken. “Ik kon deze uitdaging niet 

laten schieten”, vertelt Kok, die daarmee 

terugkeert naar het dorp waarin hij 

opgroeide. “Ja, je kunt wel zeggen dat ik 

terugkeer naar m’n roots”, glimlacht hij.

Hoewel D’Aolle Bakkerij nog niet heel 
lang was gesloten en vorig jaar met name 

het snackbargedeelte al helemaal was 

vernieuwd, had Kok het in aanloop naar de 

opening van het dorpscafé niet bepaald 

rustig. “Tot aan de opening zijn het toch 

nog wel hectische weken geweest”, zegt 

Kok, die stiekem wat druk op zijn schouders 

voelde van mensen vanuit het dorp. 

“Die riepen al heel snel dat ik het café 

maar moest overnemen. En ik ben blij 

dat het gelukt is, maar voordat je ergens 

instapt, moet je andere zaken ook netjes 

afhandelen. En een café met snackbar 

openen is niet niks. Energiecontracten 

moeten worden afgesloten, de 

bevoorrading moet geregeld zijn, het is 

flink wat regelwerk. Maar het is allemaal 
gelukt”, klinkt het voldaan. En inmiddels 

draaien het café en de snackbar weer 

alsof de tijd nooit heeft stilgestaan.

Kok bruist van de ideeën over wat hij in 

de toekomst met D’Aolle Bakkerij wil, al 
blijft alles voorlopig eerst bij het oude. 

“Wel start ik met cateringverhuur, dat 

zat er nog niet bij”, stipt hij aan. Ondanks 

de drukte die op hem afkomt, probeert 

hij wel een gaatje te vinden om een kijkje 

te nemen tijdens Protos Weering, met 

name als sporthal ‘t Grootveld in Dalen 
weer uitpuilt van de toeschouwers in 

de voorrondes. “Hoe het hele toernooi 

georganiseerd is vind ik zo razend knap, 

daar zit zoveel tijd in. Echt petje af voor 

de organisatie”, zegt Kok. Als Dalenaar 
ligt het voor de hand dat hij het hardst 

voor Dalen juicht, maar de cafébaas heeft 

duidelijk mediatraining gehad. “Ik blijf 

neutraal”, lacht hij. Ook als Dalen de finale 
haalt? Kok denkt even na. “Ja, ook dan. Ik 

ben er vooral voor de gezelligheid”, besluit 

hij met een knipoog. 

Michel Kok keert bij D’Aolle Bakkerij terug naar 
z’n roots

Michel Kok  van Café D’Aolle Bakkerij in 
Dalen(Foto Dianne Zandbergen)

Café D’Aolle Bakkerij in Dalen, 
waar Michel Kok sinds oktober 
de scepter zwaait
(Foto Dianne Zandbergen)
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Voor de tweede keer in de laatste drie 

edities schreef de zondagploeg van 

Hoogeveen de winst van Protos Weering 

een jaar geleden op haar naam. Het werd 

een seizoen met twee gezichten, want 

waar Hoogeveen in de zaal superieur 

was en LTC in de finale op een 4-2 
nederlaag trakteerde, degradeerden de 

Hoogeveners op het veld van de Derde 

naar de Vierde Divisie. Toch bracht dat 

de broers Menno (31) en Tom (27) Heerkes 

geen moment aan het twijfelen om bij 

Hoogeveen te blijven voetballen. 

Tekst: Merijn Slagter

Het is een kraakheldere avond in oktober 

als de broers samen met ploeggenoot 

Giorgio Beltau na een training huiswaarts 
rijden. Voor Menno en Giorgio eindigt die 
reis in Hardenberg, maar Tom vervolgt de 

reis per trein naar Enschede, waar hij sinds 

het najaar woont. Het is de moeite waard, 

vindt hij. “Ik heb er bewust voor gekozen, 

want zo spreek ik Menno ook meer dan 

alleen op het voetbalveld. De terugreis is 

soms wel even pittig, maar we voetballen 

samen en hebben er nog veel plezier in. 

Dat is me veel waard.”

De degradatie met Hoogeveen begin 

juni kwam wel even aan, erkent Menno. 

“We hadden steeds het gevoel dat we de 

nacompetitie wel konden overleven, maar 

in een wedstrijd waarin het totaal niet liep 

(0-3 tegen Rohda Raalte na een 3-1 zege 
in de heenwedstrijd, red.) waren we ineens 
uitgeschakeld. Toch hadden we daarvoor 

al besloten om sowieso bij Hoogeveen te 

blijven.” Tom bevestigt dat: “Er spelen 
hier jongens die er al langer zitten en daar 

kunnen we het goed mee vinden. Wij zitten 

hier op onze plek.”

Met Björn Zwikker staat er dit seizoen 
een nieuwe trainer voor de groep. Hij 

verlengde zijn contract al en loste de 

interim-trainers Gert Heerkes - vader van 
Tom en Menno - en Jan de Jonge af. “Met 

wat nieuwe spelers en nieuwe ideeën was 
het even wennen in het begin, maar we 

waren al vrij snel verdedigend stabiel en 

na een aarzelend begin schoot het niveau 

omhoog”, zegt Tom. Doordat Hoogeveen 

al beslag wist te leggen op de eerste 

periodetitel, krijgt het reguliere seizoen 

hoe dan ook nog een vervolg.

De twee hebben ook al weer zin in Protos 

Weering, laten ze weten. “Als die loting 
eenmaal is geweest, begint het weer te 

kriebelen”, zegt Menno. “Tijdens Protos 

Weering is het allemaal net wat extremer, 

vooral tegen HZVV. Hoogeveen is van 

oudsher niet geliefd op Protos Weering, 

maar vorig jaar zijn we tegen LTC goed 
met die druk omgegaan. Dat was het jaar 

daarvoor wel anders, in de finale tegen 
SVBO, die we na penalty’s verloren. Toen 
verloren we ook even ons hoofd, en ging 

het in twee minuten van 3-1 ineens 3-3. 
Daar moeten we het niet te lang over 

hebben. Protos Weering doet soms rare 

dingen met je.”

Tijdens de komende editie van het 

zaalvoetbaltoernooi is de kans groot 

dat Tom en Menno Heerkes ook weer in 

de zaal te zien zijn, evenals uitblinkers 

Jim Veltmaat en Noah Schuurman. 
Daarentegen zag Hoogeveen onder 

meer smaakmaker Justin Benjamins 
vertrekken naar DKB en doelman Stan 
Meekhof naar Staphorst. Wie kunnen we 
deze keer verwachten in de Hoogeveense 

gelederen? “Met bijvoorbeeld Quinten 

Anakotta, Domaro Deenen en Kyron van 
der Kaap hebben we er goede spelers bij 

gekregen. Als we ons hoofd koel houden, 
zijn we ook dit jaar favoriet. Zo eerlijk 

moet je zijn”, besluit Menno.

‘Protos Weering doet soms
rare dingen met je’

Menno en Tom Heerkes en hun ouders met de Protos
Weering-trofee na de winst van Hoogeveen Zondag vorig jaar
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Als kersverse fusieclub is het altijd wennen in het eerste seizoen. Twee verenigingen 

samensmelten tot één is immers een mooie gedachte, maar hoe pakt dat in de praktijk 

uit? Frans Capellen kan in dat opzicht meer dan tevreden zijn. Leden van Zuidwolde en 

ZZVV stemden vorig jaar december bijna unaniem voor een fusie en daardoor maakt 

FC Zuidwolde dit seizoen voor het eerst haar opwachting in de Zaterdag 3e Klasse O. 

“Iets waar we naar hebben uitgekeken”, zegt de 34-jarige voorzitter van de fusieclub. 

“En het mooiste is dat het nog beter gaat dan iedereen had verwacht.”

Tekst: Merijn Slagter

Capellen trok die conclusie toen hij in oktober eens goed om zich heen keek tijdens de 
thuiswedstrijd tegen CSV’28 (2-0). “We hebben zo’n negenhonderd leden, van wie 
de meesten natuurlijk voetballen. Maar we hebben ook leden die dat niet doen, zoals 

vrijwilligers in een ondersteunende rol. En juist van die mensen heb ik al een aantal gezien 

die ik een tijdlang niet meer bij ZZVV of Zuidwolde had gezien. Daarom denk ik dat we al 

verder zijn dan gedacht. Onze achterban heeft FC Zuidwolde omarmd en dat is positief.”

“Ja, je kunt wel zeggen dat ik op wedstrijddagen met een big smile rondloop”, gaat 

Capellen verder. “Een bestuursfunctie kost veel tijd, het is soms bijna een parttime baan. 

Dan vraag je je weleens af of de tijd die 

je erin steekt opweegt tegen de tijd die 

het kost, maar als ik op zaterdagen en 

zondagen bij FC Zuidwolde rondloop en 
zie hoe alles gaat, dan kan ik alleen maar 

tevreden zijn.”

Toch zijn er ook dilemma’s waar Capellen 
zich als preses van FC Zuidwolde over 
buigt. Het weekendvoetbal is zo’n heikel 

onderwerp. “We wisten als FC Zuidwolde 
zeker dat we een zaterdagclub wilden 

worden. We zijn nu derdeklasser, maar 

hoe ga je ermee om als je promoveert en 

daar wél mee te maken krijgt? Op zondag 

wordt hier recreatievoetbal gespeeld, 

dus voetballen op die dag heeft niet onze 

voorkeur. Tegelijkertijd wil je iedereen aan 

boord houden en geen spelers wegjagen 

als je keuzes maakt”, legt hij uit. 

Maar Capellen is iemand die graag 
vooruitdenkt en het probleem binnen het 

bestuur al snel in de kiem kon smoren. “We 

zijn over het weekendvoetbal in gesprek 

gegaan met alle selectiespelers en hebben 

hen alle mogelijke scenario’s geschetst. 

Van de vijftig spelers, waren er slechts 

twee die twijfels hadden. Dan kun je 

verder en weet je waar je aan toe bent.”

Het wel en wee rondom het eerste elftal 

is maar een klein onderdeel binnen de 

fusieclub, benadrukt Capellen. “Tuurlijk, 
je wilt een keertje promoveren, maar veel 

belangrijker is een goede doorstroming 

van jeugdspelers. Als je die bindt, bind je 
ook hun ouders en zo ontstaan vrijwilligers. 

En ook die zijn bij ons heel belangrijk, al is 

vrijwilligerswerk bij ons geen verplichting. 

Dat moet je zelf willen. Maar door daar 

bewust naar te kijken hoop je de voorzitter 

van deze club over twintig jaar te 

faciliteren”, schetst hij. 

Dat voetbalminnend Zuidwolde zich nu 

heeft verenigd in FC Zuidwolde, biedt 
ook kansen op Protos Weering. ZZVV 

sneuvelde vorig jaar in de halve finales, 
terwijl Zuidwolde in de voorronde stijf 

onderaan eindigde. Zit er voor FC 
Zuidwolde meer in het vat? “Protos 

Weering kan hier echt leven, maar we 

gingen er nooit naartoe als één club. 

Jeugdleden van ZZVV en Zuidwolde spelen 

al langer samen als SJO JVZ, maar tijdens 
Protos Weering steunden ze of ZZVV of 

Zuidwolde, op basis van familiebanden. 

Die echte saamhorigheid heb ik gemist, 

maar dat hebben wij straks ook. En ook 

dat is iets om naar vooruit te kijken.”

‘Onze achterban heeft FC Zuidwolde omarmd’

FC Zuidwolde-voorzitter
Frans Capellen
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Voor LTC wordt het een hels karwei om 

de prestatie tijdens de vorige editie van 

Protos Weering minimaal te evenaren. 

In de finale gingen de Assenaren - die 
pas voor de tweede keer deelnamen 

-  met 4-2 onderuit tegen topfavoriet 

Hoogeveen zondag. Geen schande, maar 

de apotheose van het toernooi smaakt 

naar meer, zegt Patrick Medema. Hij is 

een van de LTC’ers die met volle teugen 

genoot van het toernooi. En dat terwijl de 

23-jarige middenvelder aanvankelijk niet 

eens zou meedoen.  

Tekst: Merijn Slagter

LTC mag gezien worden als echte 
volksclub. Wie de groene clubkleuren 

eenmaal heeft omarmd, laat ze niet snel 

meer los. Het komt Medema bekend voor. 

Sinds zijn zesde speelt hij z’n wedstrijden 
al op Sportpark De Hoogte en daar komt 
- als het aan Medema ligt - voorlopig 

geen verandering in. Toch is zijn kracht 

juist ook ook zijn zwakte, want hij is op 

meerdere posities inzetbaar: “Centraal op 
het middenveld, centraal achterin, maar 

ik kan ook op beide backposities spelen”, 

somt hij op. Onder trainer Rob de Jong 

wisselt Medema basisplaatsen af met 

wisselbeurten, misschien wel omdat het 

voor een trainer lekker is om een speler 

achter de hand te kunnen houden die op 

meerdere plekken kan spelen. Maar als het 

aan hemzelf ligt, wordt-ie snel een vaste 

waarde.

Toen LTC vorig seizoen voor het eerst in 
jaren weer eens zou deelnemen aan Protos 

Weering, had toenmalig hoofdtrainer 

Germain Beck meteen al een aantal 
jongens op het oog om een ploeg mee 

te vormen. Onder hen onder meer Marc 

Heerings en Mehran Ali Pour Asli, die vorig 
seizoen met PKC’83 naar de Eredivisie 
Zaalvoetbal promoveerden. “Ik zat niet 

bij dat groepje. Maar de trainer wilde 

voorafgaand aan Protos Weering in de 

zaal trainen en toen dacht ik: ach, ik doe 
ook mee. Wat heb ik te verliezen?” Toen 

aanvaller Romano Djababoe wegviel 
door een armblessure, wendde Beck zich 
tot Medema. “Hij zei: je bent er altijd en 
je traint altijd goed. Als je wil, zit je erbij. 
Toen moest ik eraan geloven.”

Helemaal een groentje in de zaal is 

de 23-jarige Assenaar niet, want 

hij zaalvoetbalde al met vrienden in 

de tweede en derde klasse. Met zijn 

doorzettings- en uithoudingsvermogen 

is Medema misschien juist het type 

voetballer dat iedere trainer in z’n 

ploeg wil. Dat bleek ook vorig jaar. “Ik 

verwachtte niet dat het zó goed zou 

gaan”, blikt hij terug. “In de eerste ronde 

maakte ik aardig wat minuten en wonnen 

we alles. Ik scoorde zelfs twee keer en 

voelde me helemaal het mannetje”, lacht 

Medema. 

Uiteindelijk schopte LTC het tot de 
finaledag. “Marc en Mehran waren 
echte leiders en namen het voortouw, 

ook met tactieken bij corners en vrije 

trappen. Heel interessant.” En zo hield 

het PWZ-virus ook LTC in z’n greep, iets 
dat echt nog even moest loskomen. “Al 
die supporters, het lawaai en de beleving, 

zo gaaf”, zegt Medema. Zelf scoorde hij 

tegen Gramsbergen nog op de finaledag. 
“In de laatste seconden stond ik voor een 

leeg doel, maar ik was zo bang dat ik live 

op televisie voor open doel zou missen, 

dat ik de bal eerst goed wilde aannemen. 

Vervolgens scoorde ik net na de zoemer. 

Ja, humor hè? Ach, voor mij telt-ie wel.”

Scoren op de finaledag, of toch niet?
‘Voor mij telt-ie wel’

LTC Tijdens Protos Weering vorig jaar, met de fanatieke achterban. 
Patrick Medema staat precies boven de keeper (Foto Bert Kleiker)
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In de geschiedenis van Protos Weering 

zijn er weinig spelers die hun stempel zo 

op het toernooi drukten als Guido ten 

Cate. De aanvaller uit Elim, die op het 

veld het best als ‘tien’ uit de voeten kon, 

was deze eeuw een doelpuntengarantie 

voor HODO, WKE, maar met name 

Hoogeveen. Als Ten Cate met zijn 

dodelijke linkerbeen een gaatje zag, dan 

schoot-ie. En dat heeft menig doelman 

geweten. De scherpschutter, inmiddels 41 

jaar, heeft zijn voetbalcarrière alweer een 

paar jaar geleden beëdigd. “Ik was er wel 

klaar mee”, klinkt het nuchter. Af en toe 

laat hij zijn gezicht nog langs de lijn zien. 

Tekst: Merijn Slagter

Als de zondagploeg van Hoogeveen in 
januari 2012 de 35e editie van Protos 
Weering op haar naam heeft geschreven 

door favoriet Nieuw-Buinen in de finale 
met 5-1 te kloppen, klapperen de oren van 
de Buunermonder doelman Mike Timmer 
in het Hoogeveense feestgedruis nog na. 

“Ongelooflijk, wat schiet die Ten Cate 
hard”, zegt hij na afloop. Viermaal schoot 
Ten Cate die bewuste avond met scherp. 
Scoren was zijn handelsmerk. 

“Ik heb het altijd van m’n techniek moeten 

hebben”, zegt Ten Cate, terugblikkend op 
de jaren die achter hem liggen. Daarom 

kon hij het ook waarderen dat op Protos 

Weering niet met een plofbal werd 

gespeeld. “Door te spelen met een bal 

die je ook op het veld gebruikt, kon ik me 

altijd onderscheiden. Ik had daarnaast 

een neusje voor de goal, kon een mannetje 

passeren en was explosief op de eerste 

meters. Nu niet meer trouwens”, lacht hij.

Ten Cate leert voetballen bij SC Elim 
en stapt in de D-junioren de over naar 

Hoogeveen, waar hij op z’n 16e debuteert 
in de Hoofdklasse. Als Hoogeveen het in 
juni 2001 in een oefenduel mag opnemen 
tegen het Ajax van Co Adriaanse, valt 
Ten Cate positief op. “De Ajax-scouts 
Spitz Kohn en Cees Lok hadden navraag 
gedaan, maar na de wedstrijd kwam 

ik er met een glas bier en een portie 

bitterballen bij zitten. Ik denk soms hoe 

het was gelopen als ik er echt voor had 

geleefd. Ik heb geen spijt, maar ben er wel 

nieuwsgierig naar.”

Z’n eigenzinnige karakter heeft Ten 

Cate altijd gekenmerkt. Hij besluit op z’n 
achttiende zijn geluk op een iets lager 

niveau bij HODO te beproeven. In de zaal 

leidt dat in 2003 prompt tot z’n eerste 

Protos Weering-winst. “We speelden een 

matig toernooi, maar wonnen de finale 
met 6-1 van Dalen en ik maakte er vijf.” Na 
één seizoen haalt WKE hem naar Emmen, 

waar hij drie seizoenen blijft plakken. “Een 

erg gezellige club, ik kom er nog weleens. 

M’n broer Ronny heeft er niet voor niets 
tien seizoenen gezeten.”

Driemaal won hij Protos Weering, twaalf 

keer deed hij mee, somt Ten Cate op. De 
wedstrijd die hem het langst zal bijblijven 

is echter geen finale. “Nee, dat was de 
kruisfinale met Hoogeveen tegen HZVV, 
voorafgaand aan de finale die we wonnen 
van HODO in 2010. In die tijd was het 
nog écht haat en nijd tussen HZVV en 

Hoogeveen. Ik scoorde 1-0 en 2-1 en weet 
nog dat David Eshuis de 2-2 maakte en 

een vingertje voor z’n mond deed richting 

ons publiek. Toen ik zes seconden voor tijd 

3-2 maakte, was dat wel extra lekker.” 

Of Ten Cate dit jaar zelf langskomt op de 
finaledag van Protos Weering? “Reken er 
maar niet op, als toeschouwer duurt me 

zo’n dag veel te lang”, grijnst hij. “Dan 

ga ik liever op het veld bij m’n neefje Jan 

kijken als Germanicus voetbalt.”

Guido ten Cate: een eigenzinnige
doelpuntenmachine

Guido ten Cate lost een schot tijdens een eerdere editie 
van Protos Weering tegen Achilles 1894
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Tijdens Protos Weering zijn het de 

zaalvoetballers die het toernooi kleur 

geven, maar de vrijwilligers die het 

mogelijk maken dat er überhaupt wordt 

gevoetbald. Zo ook de 53-jarige André 

Ruinemans, bij voorkeur als z’n cluppie 

Dalen voetbalt. Jarenlang zat Ruinemans 

op de tribune om Dalen aan te moedigen, 

totdat oud-Protos Weering-voorzitter 

Jo Assen hem aan de mouw trok in 1997. 

Ruinemans heeft namelijk een relatie 

met zijn dochter. “Jo zei: je mag alleen bij 

haar blijven als je ons komt helpen”, lacht 

Ruinemans. Binnen de PWZ-organisatie is 

hij al 27 jaar een stille kracht.

Tekst: Merijn Slagter

Als iedereen in de zomer op het strand 
ligt, is Ruinemans al met het grootste 
zaalvoetbaltoernooi van Noord-
Nederland bezig. “Dan maak ik een 
concept-indeling voor de eerste ronde”, 

legt hij uit. Jarenlang deed het Protos 

Weering-bestuur dit zelf, maar dat werd 

soms zo’n opgave, dat het vaak nachtwerk 

werd. “Ik kijk altijd met een globale blik. 

Als je gaat indelen, kijk je ook waar de 
sporthallen staan en voor welke clubs het 

logisch is om daar te spelen. Tegelijkertijd 

wil je ook niet elk jaar dezelfde poules. Met 

die gedachte maak ik een concept. Dat 

stuur ik naar het bestuur, zodat zij erop 

kunnen schieten.”

Daarnaast is Ruinemans ook elk jaar 
vrijwilliger in een van de sporthallen. Hij 

hielp van oudsher al mee in sporthal ‘t 
Grootveld in Dalen, maar toen de bal 
eenmaal rolde, kroop hij in de rol van 

supporter. “Een nogal fanatieke”, lacht 

hij. Vooral de wat oudere Dalenaren 

kunnen zich misschien herinneren hoe 

Ruinemans bij elk doelpunt van Dalen 
geluid produceerde met een zelfgemaakte 

vijftonige geluidshoorn met sirenes. “Dat 

ding heb ik nog steeds”, verklapt hij. 

Als Protos Weering-vrijwilliger helpt 
hij sinds 1997 mee in achtereenvolgens 
Vroomshoop, Hardenberg en inmiddels in 

‘t Noorderslag in Slagharen. “Er is een hele 
leuke wisselwerking tussen zaalbeheerder 

Tonny Schrijver en de vrijwilligers”, zegt 

Ruinemans. “Protos Weering in Slagharen 
is echt een uitje voor het hele gezin, zonder 

dat er gedonder is. En ook de vrijwilligers 

kennen elkaar door en door. De ene is 

speaker, de ander doet de kassa, en weer 

een ander hangt spandoeken op. Je hoeft 

het al bijna niet eens meer te vragen, het 

gaat vanzelf.”

Op de finaledag heeft Ruinemans een 
andere taak. Hij leidt dan het busverkeer 

bij sporthal Angelslo in goede banen. “De 
ene club gaat losser met de regels om dan 

de andere. Is soms een puzzelwerkje, maar 

dat ligt me wel”, vervolgt hij. “Jo Assen gaf 
me vaak zijn telefoon mee op de finaledag. 
Hij werd dan platgebeld door iedereen 

die hem vroeg om kaartjes”, lacht hij. “Als 
supporters niet binnen konden komen, 

verzonnen ze wel iets. Ik heb de mooiste 

smoesjes gehoord. ‘Meneer, we moeten 
over tien minuten voetballen, mogen we 

erin?’Ja, je hebt je handen vaak vol aan 

dit toernooi. Maar het is prachtig om te 

doen.”

‘Ik heb de mooiste smoesjes gehoord om naar 
binnen te mogen’

André Ruinemans met zijn zelfgebouwde
luchthoorn van VV Dalen (Foto Dianne Zandbergen)
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CEC, Nieuw-Buinen, SC Roswinkel, 

Sellingen en Gasselternijveen hadden 

vorig jaar een primeur. Als eerste 

mochten zij de vloer testen van sporthal 

De Klabbe in Emmer-Compascuum, 

die de gelijknamige maar verouderde 

sporthal (uit 1973) aan de Creel in het dorp 

heeft vervangen. Hoewel de sporthal 

ruim een jaar geleden is geopend, oogt 

de hal nog altijd spiksplinternieuw. Toch 

is - naast de naam - nog meer bij het 

oude gebleven. Henny de Vries (59) is 

nog altijd sporthalbeheerder, terwijl de 

zaalhoofden Angelique Vredeveld (53) en 

Kim Kramer (40) tijdens Protos Weering 

ook alweer jarenlang vertrouwde 

gezichten zijn in Emmer-Compascuum.

Tekst: Merijn Slagter 

“De oude hal was wat kleiner en gezelliger, 

maar je kon niet iedereen kwijt die naar 

binnen wilde”, zegt De Vries. “Dan had 

je toeschouwers die in de hal stonden te 

wachten totdat er eentje naar buiten 

ging, zodat zij naar binnen konden.We 

hadden daar de laatste jaren altijd wel 350 
toeschouwers, maar in deze nieuwe hal 

kunnen wel vijfhonderd, en dat is perfect”, 

zegt hij, wijzend naar de ruimte in de 

kantine en op de tribune. 

Door die ruimte hadden Vredeveld en 

Kramer er dolgraag een extra ronde 

in Emmer-Compascuum bij gekregen, 
maar dat zat er dit jaar nog niet in. “Maar 

qua ploegen hebben we wel een leuke 

poule”, zegt Vredeveld. “Naast thuisclub 
CEC, komen ook Valthermond, Sportclub 
Roswinkel en FC Ter Apel’96 hierheen, dat 
zijn mooie streekderby’s. Die kunnen zo’n 

beetje allemaal op de fiets deze kant op.” 
Veendam 1894 completeert de poule.

In de kantine is er een strook van twintig 

meter waar toeschouwers achter het 

raam zicht hebben op het speelveld. “Dat 

zijn populaire plekken”, grijnst De Vries. 

Een biertje drinken op de tribune is er niet 

bij, maar in de kantine kan dat wel. En dan 

heb je het liefst de beste plekken. “Ik heb al 

een bod van driehonderd euro voor twee 

tafeltjes bij het raam”, lacht De Vries. Hij 

rekent hoe dan ook op een volle sporthal 

in de voorronde. “Dit jaar schenken we 

in ieder geval tapbier in plastic bekers 

en doen we niet meer aan flesjes. Is wat 
smeriger na afloop, maar wel veiliger”, 
laat hij alvast weten.

Voor Kramer wordt de 48ste editie van 
Protos Weering een speciale.Jarenlang 

ging ze met haar oom Hennie Dekker 

De Klabbe maakt zich met vertrouwde
gezichten op voor derby’s

Kim Kramer, zaalbeheerder
Henny de Vries en

Angelique Vredeveld in De Klabbe

mee, die zaalhoofd was in Emmer-

Compascuum. Maar hij overleed begin dit 
jaar op 74-jarige leeftijd. “Ik ging al sinds 
m’n negende met hem mee. Hij kende 

iedereen en wist precies wie wat deed. 

Dat mis je nu, maar het is heel mooi om die 

taak nu van hem te mogen overnemen”, 

zegt Kramer. “Hennie was een hele goeie 

voor het dorp Steenwijksmoer en ook voor 
Protos Weering.”

“Omdat Hennie altijd zaalhoofd in Emmer-

Compascuum was, was het eigenlijk 
standaard dat ik meeging”, vervolgt ze. “In 

begin zat ik vaak bij de kassa, maar op een 

gegeven moment liet hij wat meer dingen 

los en pakte ik juist meer op. Omdat hij 

vorig jaar al ziek was, deden Angelique en 
ik alles toen voor het eerst zelf. Was wel 

even wennen, want in zo’n grote zaal heb 

je ook meer mankracht nodig. En wij zijn 

vrouwen hè. Als mannen een drankje op 
hebben, gaan ze nog weleens tegen je in. 

Maar dat ging allemaal prima.”

Als het aan De Vries ligt, had de oude 
sporthal aan de Creel ook prima 
gerenoveerd kunnen worden. “Dan was je 

misschien niet zoveel geld kwijt geweest als 

nu”, lacht hij. Maar hij is in z’n nopjes met 

De Klabbe 2.0. “Ik ben dik tevreden en ik 
denk de meesten wel. Een mooi voordeel 

is ook dat deze hal zes kleedkamers heeft, 

dus elk team heeft een eigen kleedkamer. 

Scheelt weer een ongemakkelijke 
confrontatie als de strijd verhit is geweest. 

Nee gekheid, ik heb er zin in. Kom vooral 
langs, dan zie je hoe gezellig het is. Ik heb 

al een live zanger geregeld.”
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Assen installatietechniek & badkamers
Assen installatietechniek & badkamers is een totaal installateur gericht op nieuwbouw en verbouw. Of het nu gaat om een nieuwe 

badkamer en/of toilet of het volledig verduurzamen van uw woning: Assen installatietechniek & badkamers is uw partner. Onze 

showroom  is maandag t/m vrijdag open van 10:00 tot 17:00 uur.  Wij werken op afspraak betre�ende ontwerpen en 

installatie.

Meulenakker 8

7841 EP Sleen

Tel. 0591 - 390 620

info@assentib.nl

www.assentib.nl

Stroeve Coevorden

Stroeve al meer dan
50 jaar in Coevorden

Uw nieuwe auto koopt en wast u bij Stroeve

U bent van harte welkom in onze showroom aan de

Monierweg 1 in Coevorden.

Een blinkend schone
auto in onze
wasstraat en
wasboxen !

Bruin Café / Cafetaria

Hoofdstraat 15, Dalen
0524 552660

Ook voor Catering, Evenementen, Verhuur, 
Feesten op locatie
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Hij heeft een melkveebedrijf, was actief als vertegenwoordiger, 

zat in de politiek en hield zich bezig met verzekeringen, maar 

Arjan Ballast richt zich nu bijna volledig op zijn eigen bedrijf in 

agrarisch onroerend goed. “Het is belangrijk dat je meerdere 

takken van sport kent”, zegt de 60-jarige ondernemer lachend. 

Hoewel hij de meest uiteenlopende dingen deed, was de link met 

de agrarische wereld altijd duidelijk. Als agrarisch makelaar is hij 

in zijn element. “Onze meerwaarde? Wij zijn altijd bereikbaar en 

staan altijd aan. Als het overdag niet past, komen we ‘s avonds 

langs.”

Tekst: Merijn Slagter

Met zijn vriendin Irene houdt Arjan Ballast bedrijf aan huis. Zijn 
melkveebedrijf zit pal achter hun woonhuis, waar een van Arjans 
zoons het reilen en zeilen in de gaten houdt. “Samen met mijn 
andere zoon zijn ze ook samen een loonbedrijf gestart. Ze hebben 

er plezier in, doen het goed en willen een biologische kippenstal 

opzetten. Ik hoop mijn melkveebedrijf door te geven aan m’n 

zoon, zodat hij het weer kan doorgeven aan zijn zoon”, zegt Arjan.

En toch steekt hij de meeste tijd niet in het melkveebedrijf, maar 

in Ballast Agrarisch Onroerend Goed, een bedrijf dat hij in 1999 
oprichtte, mede omdat hij het een paar jaar daarvoor wat 

rustiger aan moest doen vanwege zijn gezondheid. “Maar het 

gaat nu weer goed. Ik voel me ook nog helemaal geen zestig jaar, 

eerder veertig. Ik ben dan ook nog lang niet bezig met wanneer ik 

stop. Ik ben zes dagen per week met de makelaardij bezig, start 

‘s ochtends om 08.00 uur en ga vaak door tot 22.00 uur. En voor 
het slapen gaan, kijk ik nog even in de stal.”

Ondanks de lange dagen doet Arjan zijn werk met veel plezier, 
vult hij direct aan. Het komt mede doordat hij de taal van de 

boeren spreekt. Eerst op een makelaarskantoor, maar toen 

hij voor zichzelf kon beginnen, twijfelde hij geen moment. 

“Het is heel simpel, want het begint altijd met wederzijds 

vertrouwen. Afspraak is bij mij afspraak en of het nou om 
melkveehouderijbedrijven, akkerbouwbedrijven, woonboerderijen 

of landbouwgrond gaat: ik wil de communicatie en biedingen 
uitsluitend zwart op wit op de mail. Anderen vinden dat misschien 
streng, ik noem het duidelijkheid.”

Samen met Irene en de 74-jarige Henk, die de taxaties doet, runt 
Arjan zijn bedrijf. Hoewel er volgens hem veel concurrentie is, 
zijn de wortels van Arjans bedrijf stevig in de regio verankerd. 
“Soms wordt weleens gezegd: ah joh, dat kan later wel, maar 
aan de voorkant moet er duidelijkheid zijn”, vervolgt Arjan. “Als 
ik een boerderij in de verkoop heb en er is onduidelijkheid over de 

kadastrale grenzen, haal ik eerst het kadaster erbij voordat we 

de verkoop starten. Dan krijgt een koper meteen een goed gevoel 

en weet-ie waar-ie aan toe is.” Is ook een kwestie van ervaring, 

erkent de agrarisch makelaar. “Zo heb ik het altijd gedaan.”

In de vrije tijd die Arjan heeft, kijkt hij graag een potje voetbal. 
Zelf voetbalde hij tot z’n vijftiende bij CSVC, maar de binding met 
die club is wat verwaterd. “Maar de binding met Steenwijksmoer 
is er wel volop, want ik heb veel klandizie in de omgeving”, zegt 

Arjan. Aan alles wat in het dorp wordt georganiseerd, draagt hij 
dan ook graag een steentje bij. “Dus ook Protos Weering. En ik 

moet zeggen: ik heb me vorig jaar uitstekend vermaakt tussen de 
Gramsbergen-supporters.”

Arjan Ballast: agrarisch makelaar, agrariër én 
voetballiefhebber

Agrarisch makelaar Arjan Ballast en
zijn vriendin Irene
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O.A. PUIN - HOUTAFVAL
GROENAFVAL - BOUWAFVAL

GROFVUIL - GROND
DAKAFVAL - TUINHOUT

- Voordelig afvalcontainers bestellen.
- De volgende werkdag geleverd.

DE OPLOSSING VOOR UW AFVAL!

DE KUNST
VAN PERFECTIE

Doorbraakweg 45
7783 DC GRAMSBERGEN

Tel; 0524 56 17 08
www.cf-kunststofprofielen.nl

is onderdeel van

GroeNoord
Onze Mensen Onze Kracht

We staan u graag te woord!

T: 0524 558 257
E: info@groenoordbv.nl
I: www.groenoordbv.nl
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In memoriam 

In 2024 verloor Protos twee leden 
die veel voor de vereniging hebben 

betekend. In mei overleed Gradus 
Zwiers op 71-jarige leeftijd. Hij was 
jarenlang penningmeester van Protos 

en ook even voorzitter van Protos 

Weering, nadat Jo Assen afzwaaide. 
Ook overleed Protos-lid Hennie 

Dekker in maart op 74-jarige leeftijd. 
Dekker was in het verleden leider 

en (hoofd)trainer bij Protos en ook 
commissielid van het Protos Weering 

Zaalvoetbaltoernooi. “Hun verlies 

heeft veel impact gehad op onze 

vereniging”, aldus Gert Plas. 

Voor iedereen die voetbalvereniging 

Protos een warm hart toedraagt zal het 

even wennen worden. Na twaalf jaar 

heeft de club uit Steenwijksmoer sinds 

november een nieuwe voorzitter in de 

persoon van Gradus Bosch. Gert Plas, 

die de voorzittersrol sinds 2012 invulde, 

had tussen neus en lippen door al eens 

laten doorschemeren dat hij weleens wat 

anders wilde doen. En zo geschiedde: 

door wat wisselingen van de wacht in het 

Protos-bestuur, was het moment daar 

om de hamer door te geven. Over wat de 

hoogtepunten in al die jaren waren, hoeft 

hij niet lang na te denken.

Tekst: Merijn Slagter

Plas zelf moet ook nog even aan de 

gedachte wennen als hij mededeelt dat 

zijn voorzitterschap erop zit. Hij doet dat 

niettemin met een goed gevoel. “Als ik kijk 
hoe de vlag er tien jaar geleden bij hing, 

staan we er nu een stuk beter voor. Met 

name bij de jeugd”, blikt hij terug. “We 

hebben nu vijf seniorenteams - drie op 

zondag, twee op zaterdag - een dames-

zevental en twee heren-zeventallen, 

dus dat zit wel goed. Qua jeugdteams, 

waarin Protos nog altijd tot tevredenheid 

met NKVV samenwerkt, zijn we er dit 
seizoen vooral op vooruitgegaan bij JO8 

en JO9 en hebben we dit seizoen ook een 
MO17-team. Die teams zitten vol en dat is 
belangrijk voor de toekomst.”

Het is inmiddels een vast riedeltje: als de 
donkere maanden van het jaar eraan 

komen, komt Protos Weering in zicht. Dat 

geeft veel reuring bij VV Protos, want de 

vereniging maakt het zaalvoetbaltoernooi 

mogelijk met de vele tientallen vrijwilligers 

die twintig sporthallen bemannen. “Om 

vrijwilligers - vaak acht tot tien per hal 

- zitten we bijna nooit verlegen, want 

iedereen wil erbij zijn. En dat zijn niet 

alleen mensen uit Steenwijksmoer. Die 
maken vrienden en familie ook weer 

enthousiast, zodat je vrijwilligers uit de 

hele omtrek hebt”, legt hij uit. “Voor een 

evenement als Protos Weering is het 

werven van vrijwilligers goed te doen, 

omdat het om een vast moment in het jaar 

gaat. Een vaste vrijwilligersfunctie bij een 

voetbalvereniging ligt al wat lastiger. Dan 

wordt een heel seizoen een beroep op je 

gedaan.”

Ondanks dat Plas zich nu ex-voorzitter 

van Protos mag noemen, verandert dat 

zijn betrokkenheid bij Protos Weering 

niet. “Ik heb nu wel wat meer vrije tijd 

dan voorheen, maar dat was ook precies 

de bedoeling”, lacht hij. “Nee, ik blijf 

betrokken als vrijwilliger, dat is een 

zekerheidje. Vorig jaar was ik zaalhoofd 

in Dalen bijvoorbeeld. Ik blijf helpen waar 

er klusjes moeten worden gedaan en raak 

niet ineens helemaal uit beeld.” Als Plas 
gevraagd wordt naar de hoogtepunten 

uit zijn voorzitterschap, is het andermaal 

Protos Weering dat de klok slaat. “Eigenlijk 

was dat elk jaar een hoogtepunt. Een 

feestje om mee te helpen om het te mogen 

organiseren.”

Gert Plas geeft voorzittershamer
Protos door, maar blijft in beeld

Gert Plas is na 12 jaar gestopt als 
voorzitter van VV Protos
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Energiebesparen? Energiebesparen? 

Hemmes Installatietechniek!Hemmes Installatietechniek!

• • ZonnepanelenZonnepanelen
Ook voor een thuisbatterij adviseren wij u graag!Ook voor een thuisbatterij adviseren wij u graag!

• • WarmtepompenWarmtepompen

• • AirconditioningAirconditioning

• • VerduurzamingVerduurzaming

www.hemmes.nl
T. 0524 – 51 26 40

Monierweg 5a
7741 KV Coevorden

ACTIE!Solax omvormer +

6 zonnepanelen 400Wp 

inclusief montage 
nu vanaf € 2.199

Bestrating & Grondwerk
Slagharen | 06-23 643 888 | www.klokbestratingen.nl

SLAGHAREN   06  25254457

FRANS

BOSMAN

KOERIERS

Geïnteresseerd of meer informatie? WWW.MEDIASIGN.NL
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Dorpsstraat 26

7933 PC  Pesse

Tel. (0528) 24 11 60

Mobiel: 06 21 52 04 66

www.lizo�etsen.nl

Johan Smidt

06-12243572

Coevorden

info@smidtautotechniek.nl

www.smidtautotechniek.nl
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Friesestraat 17 & 19, Coevorden

Tel. 0524 515 850

DE GROOTSTE 

MANNENMODE & 

JEANS SPECIALIST 

IN DE REGIO!
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In ‘t najaar uw dakpannen laten insproeien...
is volgend voorjaar een schoon dak!
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Wij nodigen u graag uit in onze showroom, 

onder het genot van een kopje koffie!

WIJ ZIJN TOSCANA
Uw kunststof kozijnen specialist uit Hardenberg. Met al meer dan 35 jaar 

ervaring in de montage. Daarnaast produceren wij zelf onze kozijnen. Wij leveren 

hoge kwaliteit en duurzame GEALAN kunststof kozijnen. Toscana is tevens een 

belangrijke speler in nieuw/verbouw -en renovatie projecten, voor zowel de 

particuliere als zakelijke markt.

Vernieuwde showroom:

Renoprofiel/overzetkozijn

Nieuwste trendkleuren

Uitgebreide informatie over de nieuwe trend; 

zonwering tussen het glas

Neem een kijkje in onze moderne en 

duurzame productiehal

Blackline raam en deurbeslag

0523-231834

info@toscanakozijnen.nl

www.toscanakozijnen.nl

toscana_kozijnen

Scan me!

Protos-Weering via de app en online 
Volg je cluppie via de speciale Protos-Weerig-app. Hierin vind 

je alle uitslagen en standen terug, zodat je altijd op de hoogte 

bent van het wel een wee van het toernooi.

Meer informatie over het toernooi is te vinden via de website 

protosweering.nl of de facebookpagina van het Protos-

Weering Zaalvoetbaltoernooi.

Dit magazine is tot stand gekomen door een samenwerking 

tussen het Protos Weering-toernooi en SID-Design.

www.protosweering.nl

www.sid-design.nl

www.protosweering.nl facebook.com/protosweering
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Scan deze QR-code en

bezoek onze website!C O E V O R D E N

Kerst &
Nieuwjaars
Voordeel
Show

TOT

70%
KORTING

OP SHOWROOM

MODELLEN

19 December
t/m 5 Januari

2e

KERSTDAG

OPEN
12-17 u.

MOOIE

KORTINGEN

OP ALLE

AFDELINGEN!

Akupanel �
Ambiant � 

Artelux �
Banz Bord �

Beautiful Life �
Belakos �

Bert Plantagie �
Bree�s New World �

BKS �
Brink & Campman �

Castelĳ n •
Cartel Living �

Cloak �
Coesel �

Comfi rst •
Conform �

De Munk Carpets �
De Ploeg �

Desso �
Design on Stock �

De Toekomst �
DTP Interiors �

Eĳ ffi nger •
Evidence �

Eyye �
Feelings �

Forbo �
FSM �

Gealux �
Gelderland �

Harvink �
Huiscollectie �

Interstar �
Intersteel �

JAB �
Jess Design �

Kendix �
KFF �

Label �
Leolux �

Luxafl ex •
Metaform �

Millenerpoort �
Montèl �

Oranje-Concepts �
Passe Partout �

Pilat & Pilat �
Pode �

Riegel �
Seuren �

Stressless �
Sumisura �

Topform �
Van Beek Collection �

Vermeer �
Vidato �

Onze

merken

20%
KORTING

OP HUISCOLLECTIE

RAAMBEKLEDING

EN VLOEREN


